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§ 1 Dnr KS 2023-000035 101 

Revisorerna har ordet 

Då det inte fanns någon representant för revisionen närvarande lämnas ingen 

information på sammanträdet. 

____________________________________________________________________

_____________ 
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§ 2 Dnr KS 2022-000737 050 

Interpellation av Carina Sundbom (C) om upphandla 
produkter utan miljöfarliga eller hälsoskadliga 
kemikalier (37/22) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 
Carina Sundbom (C), Sara Keisu-Lundh (S) samt Tomas Teglund (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Carina Sundbom (C) har ställt följande interpellation 

till samhällsbyggnadsnämndens ordförande: 

"Det går att ställa miljökrav vid offentlig upphandling. Och genom upphandling har 

Skellefteå kommun en viktig roll för ett giftfritt samhälle. Kommunen har möjlighet 
att via upphandling eftersträva en giftfri miljö genom att välja och premiera 

produkter utan miljöfarliga och hälsoskadliga kemikalier. 

Som exempel kan vi ta relining av rörsystem till vatten- och avloppssystem. I 

Sverige byggdes VA näten under 50–60 talet vilket gör att det är många tusen mil 

ledningar som nu byts ut och relinas. En negativ aspekt av relining med styren- 
eller bisfenolbaserade produkter är att det blir utsläpp av styren/bisfenol i naturen. 

Genom att använda en liner med polyester som inte innehåller styren/bisfenol finns 
en produkt som inte påverkar operatörer, boende eller miljön, varken under 

tillverkning, transport eller under installationen. Men en sådan produkt blir som 

regel dyrare. 

I de upphandlingar som ställs är sällan miljökrav premierande, idag är det ofta pris 

som väger tyngst. Det leder till att företag som har hårda miljökrav på sina 
produkter inte vinner upphandlingar. Och det kommer ut mer miljöfarliga och 

hälsoskadliga ämnen i vår omgivning.  

Forskningen visar allt tydligare att den ökande användningen av farliga kemikalier 

och mixen av de ämnen vi utsätts för är skadlig för vår hälsa och miljö. Ett exempel 

är just hormonstörande ämnen som styren/bisfenol som kan återfinnas i vattnet vi 
dricker, i schampo och i tandkräm. Produkter som kan leda till försämrad 

spermiekvalitet och större risk för folksjukdomar som diabetes och bröstcancer.  

Centerpartiet vill ha en giftfri miljö och önskar att det ställs krav på produkter utan 

miljöfarliga och hälsoskadliga kemikalier och att dessa premieras vid upphandling. 

Detta i ett miljöperspektiv att skapa en trygg och giftfri vardag för oss människor, 
djuren och naturen. 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor till 
samhällsbyggnadsnämndens ordförande: 

 Premieras produkter utan miljöfarliga och hälsoskadliga kemikalier vid 

upphandlingar av de produkter som används i verksamheterna? 

 Om inte, finns planer på att se över kriterierna vid upphandling för att 

eftersträva en giftfri miljö genom att premiera produkter utan miljöfarliga 

och hälsoskadliga kemikalier?" 
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Samhällsbyggnadsnämndens ordförande Sara Keisu-Lundh (S) lämnar följande 
svar: 

"Tack för att du med din interpellation belyser ett viktigt område. Att minska 
användandet av produkter med hormonstörande ämnen är ett viktigt uppdrag vi 

alla har. Dock är det inköpsenheten som lyder under nämnden för support och 

lokaler som ansvarar för upphandling och därmed administrerar kravställande. 

Från samhällsbyggnads sida gällande upphandling av VA-ledningar ser vi till att 

tekniska beskrivningar förespråkar exempelvis VA-ledningar av PE (polyeten) istället 
för PVC." 

____________________________________________________________________
_____________ 
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§ 3 Dnr KS 2022-000789 600 

Interpellation av Jens Wennberg (L) om det kommer 
att bli musikundervisning på skoltid genom 
kulturskolan (41/22) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 
Jens Wennberg (L), Fredrik Stenberg (S), Fiilp Palukka (V) samt Daniel Sjögren (S) 

yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Jens Wennberg (L) har ställt följande interpellation 
till för- och grundskolenämndens ordförande: 

"Skellefteå var under -80, -90 talet känt som musikundrets stad och även prisat för 
detta. Vi hade många band som blev vida kända och marknadsförde Skellefteå på 

ett föredömligt sätt. Allt detta var möjligt tack vara en väl utbyggd musikskolan 
som alla elever glatt kunde delta i. Av dåvarande elever i grundskolan var det 

uppemot 95% av eleverna som deltog i musikskolans verksamhet. Sedan dess har 

vi sakta men säkert sett en ned montering av denna förnämliga verksamhet. Det 
började med att musikskolan blev avgiftsfinansierad. Vilket vi Liberaler inte tyckte 

om, inte stödde. Nådastöten för musikskolans verksamhet i grundskolan kom när 
Skolinspektionen sade att ingen musikundervisning skulle bedrivas på skoltid. Det 

är dock långt ifrån alla kommuner som har följt och genomfört detta. I dag är det 

inte ens 10% av grundskolans elever i Skellefteå kommun som deltar i någon form 
av musikundervisning som bedrivs av kulturskolan. Det går nu läsa att 

Skolinspektionen kommer att ändra sin inställning till musikundervisning på skoltid. 
Enligt det nya beslutet ska en ansökan om ledighet för att delta i kulturskolan 

jämställas med andra ledighetsansökningar. Det innebär att skolans rektor kan ta 
individuella beslut om elevers rätt att gå ifrån för att spela i kulturskolan, så länge 

de inte halkar efter i ordinarie ämnen. Vilket kommer att möjliggöra 

musikundervisning igen på skoltid.  

Med anledning av detta ställer jag följande frågor till för- och grundskolenämndens 

ordförande Fredrik Stenberg: 

 Har för- och grundskolenämnden för avsikt att åter tillåta, uppmuntra 

musikundervisning på skoltid arrangerad av kulturskolan?  

För- och grundskolenämndens ordförande Fredrik Stenberg: (S) lämnar följande 

svar: 

"Skellefteå kommun har en stor tillgång i den kulturskola som finns och samarbetet 

mellan nämnderna är gott. Jag talar då om hela kulturskolan.  

För- och grundskolenämnden har hela tiden haft för avsikt att följa gällande 

regelverk. När nu regelverket ändras så håller nämnden fortsatt samma linje som är 
att följa det regelverk som finns.  

Att ta del av kulturskolans musikundervisning har hela tiden varit möjligt på skoltid 

dock inte på undervisningstid på samma sätt som för ett antal år sedan. Direktiven 
för ledighet är fortsatt att betrakta som restrektiv och även i fortsättningen kommer 

skolan och kulturskolan att samarbeta för att förlägga musikundervisning utanför 
lektionstid. Det som nu möjliggörs är att en elev kan ansöka om en återkommande 
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ledighet från skolans undervisning. Det är rektor som fattar beslut om att bevilja 
eller inte bevilja den ledigheten. Just nu arbetar kommunen med att hitta en 

praktisk lösning på hur den här frågan ska hanteras. När musikundervisning inte 
kan förläggas till tid utanför undervisningstid kommer det alltså att finnas en 

möjlighet att ansöka om ledighet för den aktiviteten och rektor fattar beslut." 

____________________________________________________________________
_____________ 
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§ 4 Dnr KS 2022-000790 029 

Interpellation av Jens Wennberg (L) om hur 
kommunen hanterar anställda som har 
sidoverksamhet som kan konkurrera med sitt 
kommunala uppdrag (42/22) 

Kommunfullmäktiges beslut 

Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 

Jens Wennberg (L) samt Evelina Fahlesson (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Jens Wennberg (L) har ställt följande interpellation 
till personalnämndens ordförande: 

"Det har i pressen gått att följa turerna kring en högre tjänsteman inom kommunen 

som har bedrivit en verksamhet under några år, som konkurrerat med kommunal 
verksamhet. Detta skapar naturligtvis ett negativt förtroende utåt. Där frågan om 

lojalitet kan i fråga sättas. Rutinerna har tidigare varit att kommunalt anställda som 
har en verksamhet på sidan om ska anmäla detta. Där lämpligheten kring den 

anställdes sidoverksamhet kontrolleras. Utifrån det som skrivit i detta mediala 
ärende blir jag funderas om kommunen i dag har tydliga regler för hur 

sidoverksamheter ska rapporteras, granskas. Det är väldigt viktigt att kommunen 

har god kontroll över de sidoverksamheter som anställda bedriver på sidan om sitt 
kommunala uppdrag. Detta gynnar både Skellefteå kommun som arbetsgivare och 

den anställde i sin yrkesroll inom Skellefteå kommun.  

Med anledning av detta ställer jag följande frågor till personalnämndens ordförande 

Evelina Fahlesson;-  

 Hur ser rutinerna, rapporteringen ut kring anställdas sidoverksamheter?  

 Vem ansvarar i dag för att dessa sidoverksamheter rapporteras och 

granskas utifrån lämplighet?  

 Vem gör bedömningen i dag om denna sidoverksamhet kan vara olämplig 

utifrån den anställning jag har inom min kommunala tjänst?” 

Personalnämndens ordförande Evelina Fahleson (S) lämnar följande svar: 

"Fråga: Hur ser rutinerna, rapporteringen ut kring anställdas sidoverksamhet? 

Svar: Arbetsgivaren Skellefteå kommun antog, genom personalnämnden, en 
riktlinje om bisysslor som gäller från den 1 april 2020. 

Arbetsgivaren informerar anställda genom anställningsavtalet att det har en 

skyldighet att anmäla bisysslor. Att arbetstagare ska anmäla sina bisysslor till 
arbetsgivaren, framgår även av kollektivavtalet. Utöver det finns information 

tillgänglig på Arbetsgivarens interna hemsida. Chef tar även årligen upp frågan om 
bisyssla vid medarbetarsamtalet, enligt rutin. 

En bisyssla behöver inte godkännas av chefer eftersom huvudregeln är att bisysslor 

är tillåtna, förutsatt att de inte är förtroendeskadliga, konkurrerande eller 
arbetshindrande. Chef bedömer endast om en bisyssla anses vara otillåten. 

Medarbetares bisyssla ska dokumenteras i personalsystemet WinLas. 



SKELLEFTEÅ KOMMUN 
Kommunfullmäktige 

PROTOKOLL 
2023-01-31 

14 (111) 

 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

  

 

Enligt riktlinjen för bisysslor ska arbetstagaren även lämna de uppgifter som 
arbetsgivaren anser behövs för att kunna bedöma om bisysslan är otillåten. Om 

förutsättningarna för bisysslan förändras eller om bisysslan upphör ska även detta 
meddelas chef. 

Arbetsgivarens HR-funktioner kan ge råd och stöd till chefer vid bedömning om 

otillåten bisyssla. Vid svårare bedömningar konsulterar HR förhandlingsenheten. 
Bedöms en bisyssla inte vara tillåten förs en dialog med medarbetaren om det är 

möjligt att förändra bisysslan eller möjligen avsluta den. Om det inte är möjligt 
inleds en arbetsrättslig procedur som kan leda till att anställningen avslutas. 

Kommunens verksamheter har dessutom inom ramen för varje nämnds 
internkontrollarbete årligen ett kontrollmoment där bisyssla följs upp i enlighet med 

kommunkoncernens övergripande internkontrollplan. Vid den uppföljningen så 

kontrolleras bisysslor hos anställda i samarbete med extern part genom 
systembaserad registeranalys med uppföljning mot dokumenterade godkända 

bisysslor. 

Sammanfattningsvis så föreligger utöver den anställda skyldigheter att anmäla sina 

bisysslor, alternativt förändrade bisysslor till arbetsgivaren även information och 

uppföljningar i verksamheterna genom medarbetarsamtal och som en del av den 
interna kontrollen. 

Fråga: Vem ansvarar i dag för att dessa sidoverksamheter rapporteras och 
granskas utifrån lämplighet? 

Svar: Det ligger inom arbetstagarens åtagande att anmäla bisysslor till Skellefteå 
kommun som arbetsgivare. Det är överordnad chef som bedömer lämpligheten i 

anmäld bisyssla utifrån erhållna uppgifter från den anställde. Bedömning av 

lämplighet kan ske med stöd av arbetsgivarens HR-funktion. 

Det är också överordnad chef som ansvarar för att dokumentera den anställdes 

anmälda bisysslor. 

Genom medarbetarsamtalet följer chefer upp om arbetstagaren har bisysslor. 

Fråga: Vem gör bedömningen i dag om denna sidoverksamhet kan vara olämplig 

utifrån den anställning jag har inom min kommunala tjänst? 
Svar: Det är chef som bedömer om bisysslan är otillåten. Om bisysslan är tillåten 

säkerställer chef att arbetstagarens bisyssla dokumenteras. Att det är chef som har 
delegation att bedöma detta framgår av Personalnämndens delegationsordning. 

Personalnämnden följer årligen upp bisysslor som bedömts vara otillåtna.” 

____________________________________________________________________
_____________ 
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§ 5 Dnr KS 2023-000054 806 

Interpellation av Jens Wennberg (L) om avgiften för 
den kommunala musikskolan kommer att slopas 
med mera 

Kommunfullmäktiges beslut 
Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 
Jens Wennberg (L), Daniel Sjögren (S) samt Christina Soldan (L) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Jens Wennberg (L) har ställt följande interpellation 

till kulturnämndens ordförande: 

"Skellefteå var under -80, -90 talet känt som musikundrets stad och även prisat för 

detta. Vi hade många band som blev vida kända och marknadsförde Skellefteå på 
ett föredömligt sätt. Allt detta var möjligt tack vara en väl utbyggd musikskolan 

som alla elever glatt kunde delta i. Av dåvarande elever i grundskolan var det 
uppemot 95% av eleverna som deltog i musikskolans verksamhet. Sedan dess har 

vi sakta men säkert sett en ned montering av denna förnämliga verksamhet. Det 

började med att musikskolan blev avgiftsfinansierad. Vilket vi Liberaler inte tyckte 
om, inte stödde. Nådastöten för musikskolans verksamhet i grundskolan kom när 

Skolinspektionen sade att ingen musikundervisning skulle bedrivas på skoltid. Det 
är dock långt ifrån alla kommuner som har följt och genomfört detta. I dag är det 

inte ens 10% av grundskolans elever i Skellefteå kommun som deltar i någon form 

av musikundervisning som bedrivs av kulturskolan. Det går nu läsa att 
Skolinspektionen kommer att ändra sin inställning till musikundervisning på skoltid. 

Enligt det nya beslutet ska en ansökan om ledighet för att delta i kulturskolan 
jämställas med andra ledighetsansökningar. Det innebär att skolans rektor kan ta 

individuella beslut om elevers rätt att gå ifrån för att spela i kulturskolan, så länge 
de inte halkar efter i ordinarie ämnen. Vilket kommer att möjliggöra 

musikundervisning igen på skoltid.  

Med anledning av detta ställer jag följande frågor till kulturnämndens ordförande 
Daniel Sjögren: 

 Har kulturnämnden för avsikt att titta över, slopa den avgift som i dag finns 

för deltagande i kulturskolan musikundervisning?  

 Har kulturnämnden någon plan för hur musikundervisningen inom 

kulturskolans verksamhet åter ska byggas upp? 

Kulturnämndens ordförande Daniel Sjögren (S) lämnar följande svar: 

"Avgifter: 
Kulturskolans kurser är avgiftsfria. Det elever kan behöva bekosta är notböcker och 

förbrukningsmaterial såsom t ex strängar, rör till blåsinstrument samt teatersmink 
och borstar. 

Tillgång till Kulturskolan: 
30% av Kulturskolans budget går till den obligatoriska undervisningen i skolan. Det 

gör att alla elever i Skellefteå kommun får tillgång till Kulturskolans musiklärare i 

musikundervisning i årskurs 2, danslärare under nära ett läsår i årskurs 1–3. 
Kulturskolans lärare och pedagoger möter tillsammans ca 4500 barn i veckan, både 

på skoltid och på fritid. 
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Spela på skoltid: 
Det pågår ett arbete tillsammans med skolan för att hitta bra arbetssätt för att 

möta barnen på i deras vardagsmiljö. Vi har samsyn när det gäller att hitta 
möjligheter inom ramen för Skolverkets direktiv. En utmaning som finns är att 

elevantalet växer och då behöver skolorna sina lokaler, vilket medför att 

Kulturskolans pedagoger inte får plats. 

Breddning av verksamhet: 

Kulturskolans uppdrag är att ge barn och unga möjlighet att lära, utöva och 
uppleva olika kulturuttryck. Under de senaste åren har vi breddat utbudet till 

målgruppen med bland annat smink- och kostym och kreativt skrivande. Vi 
samarbetar med olika aktörer både inom och utanför förvaltningen. Vi sökte, och 

fick, projektpengar från Svensk Filmindustri för att starta upp Skolbio. Det har visat 

sig att efterfrågan på just Skolbio är stor, hela vårterminen bokades upp på en 
förmiddag. Vi har även haft projekt för att nå minoriteter och vi arbetar aktivt med 

att vara en kraft i barn och ungas psykiska hälsa, där vi arbetar tillsammans med 
övriga musik- och kulturskolor i Västerbotten. 

Kulturskolan har även skapat breddning genom att ”synka” ämnen med varandra 

och det har renderat i exempelvis låtskrivarkurs, musikal, föreställningar samt 
kostym, attribut och teater. 

Statistik: 
Kulturskolan har ökat antalet elever som tar del av det frivilliga utbudet från 924 

elever 2019 till 1150 elever 2022. Det är en ökning med nästan 25% på fyra år, 
detta trots pandemi och utmaningar med lokaler. Mellan 2021 till 2022 har det dock 

skett en minskning i andelen elever vi når, detta är något vi behöver arbeta vidare 

med. 

Nytt arbetssätt kring ansökan: 

Sedan ett par år tillbaka har kulturskolan ett nytt verksamhetssystem. Detta 
möjliggör för elever att se vad det finns för lediga kurser som de kan anmäla sig till. 

Detta har inneburit att det inte längre är någon kö till kulturskolan utan i stället 

lediga platser. I skrivande stund finns det lediga platser till en mängd olika kurser 
runt om i vår kommun." 

____________________________________________________________________
_____________ 
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§ 6 Dnr KS 2023-000059 240 

Interpellation om långa köer för 
lantmäteriförättningar, av Andreas Löwenhöök (M) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 
Andreas Löwenhöök (M), Felicia Lundmark (S) samt Carina Sundbom (C) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Andreas Löwenhöök (M) har ställt följande 

interpellation till bygg- och miljönämndens ordförande: 

"Skellefteå växer och efterfrågan på bostäder är stort i kommunen. En fungerande 

bostadsförsörjning – med såväl nyproduktion som generationsskifte av bostäder – 
kräver att en rad olika processer och myndighetshandläggning fungerar på ett bra 

sätt. Flera av dessa rör lantmäteriverksamheten. 

I Skellefteå är lantmäteriverksamheten kommunal. Det är cirka fyrtio kommuner i 
Sverige som har valt att ha en kommunal lantmäterimyndighet. 

I närtid är det många invånare som vittnar om långa handläggningstider för olika 
typer av lantmäteriförrättningar. 

I ett fall, i Lövångersbyggden, tog det nästan tre år, från hösten 2019 till 

sensommaren 2022, för lantmäteriverksamheten att genomföra en avstyckning, 
trots flera kontakter från den sökandes sida. I ett annat fall, i Kågedalen, som 

också gäller en avstyckning, har de sökande fått vänta över 18 månader. I ett 
tredje fall, i Burträskbyggden, har lantmäteriverksamheten inte kunnat precisera 

hur lång handläggningstiden kommer att vara för en ansökan, som gäller bildandet 
av nya tomter, som lämnades in för 1,5 år sedan. 

I två av de nämnda fallen har kommunen meddelat att lantmäteriförrättningar i 

kommunens landsbygd är nedprioriterade till förmån för ärenden som är stadsnära. 

Kötiderna i Skellefteå kommun kan jämföras med statliga Lantmäteriets 

genomsnittliga kötider på ca 1 månad för prioriterade ärenden och 10 månader för 
övriga ärenden. 

Moderaterna vill att Skellefteå ska växa och att tillväxten ska komma såväl 

landsbygd som staden till del. I kontrast till detta står dagens långa 
handläggningstider för lantmäteriförrättningar, vars konsekvenser är att 

nyproduktion av bostäder och generationsskiften hämmas. Banklån till renoveringar 
av hus och fastighetsköp kräver färdiga fastighetsbildningar och risken är att 

familjer, som vill bosätta sig i Skellefteås landsbygd, tröttnar och söker boende på 

andra platser, i kommunen eller utanför. 

Mot bakgrund av detta har jag följande frågor till bygg- och miljönämndens 

ordförande, Felicia Lundmark (S): 

 Hur kommer det sig att det är så långa kötider för lantmäteriförrättningar i 

Skellefteå kommun? 

 På vilket sätt arbetar Bygg- och miljönämnden för att korta köerna? 
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 Vilka politiska verktyg har Bygg- och miljönämnden för att påverka 

prioritetsordningen inom lantmäteriverksamheten, exempelvis 
nedprioritering av lantmäteriförrättningar i Skellefteås landsbygder, som 

kommunen kommunicerar ut till invånarna? 

 Har bygg- och miljönämnden satt upp några tillgänglighetsmål för 

lantmäteriverksamheten?" 

Bygg- och miljönämndens ordförande Felicia Lundmark (S) lämnar följande svar: 

"Fråga: Hur kommer det sig att det är så långa kötider för lantmäteriförrättningar i 
Skellefteå kommun? 

Svar: Kommunala Lantmäterimyndigheten vid Skellefteå kommun har under en lång 
period i likhet med statliga Lantmäteriet och andra kommunala 

Lantmäterimyndigheter haft svårt att finna rätt kompetens till att försörja 
myndigheterna. Skellefteå hade även under en period på 10-talet ett flertal 

pensionsavgångar av erfarna medarbetare och har efter det haft svårt att finna och 

behålla rätt kompetens. Myndigheten har dock under 2022 anställt två erfarna 
medarbetare och en nyexaminerad student från lantmätarprogrammet i Gävle. 

Myndigheten har även för avsikt att anställa fler medarbetare med rätt kompetens 
och erfarenhet. 

Fråga: På vilket sätt arbetar Bygg-och miljönämnden för att korta köerna? 

Svar: Kommunala Lantmäterimyndigheten arbetar idag aktivt med att förkorta 
handläggningstiderna, sedan hösten 2022 har myndigheten ändrat 

handläggningssättet och arbetar numera i team. Där myndigheten har ett 
prioärende-, normalärende- och specialistteam. Dessa team har också kopplat tills 

sig en ny typ av medarbetare i form av förrättningsassistenter, som man rekryterat 
under hösten. Dessa arbetar med att göra delar av handläggningen som inte kräver 

behörig personal. Exempel på det kan vara förstadagsåtgärder, beredning av 

ärenden, återkoppling till sakägare, enklare utredning, arkivering, fakturering och 
likande uppgifter som tidigare var ålagt Förrättningslantmätarna. Teamarbetet går 

även i linje med statliga Lantmäteriets sätt att handlägga ärenden. För att inte 
förlänga våra handläggningstider ytterligare så har kommunala 

lantmäterimyndigheten även överlämnat vissa delar av Norrbotniabanan till statliga 

lantmäteriet för handläggning. 

Fråga: Vilka politiska verktyg har Bygg- och miljönämnden för att påverka 

prioritetsordningen inom lantmäteriverksamheten, exempelvis nedprioritering av 
lantmäteriförrättningar i Skellefteås landsbygder, som kommunen kommunicerar ut 

till invånarna?  

Svar: Bygg- och miljönämnden har inga politiska verktyg att påverka kommunala 
Lantmäterimyndigheten i enlighet med lagen om kommunal Lantmäterimyndighet 

och myndighetens självständighet i förhållande mot kommunen och dess politiska 
beslut. Prioriteringen av ärendena åligger därför myndighetschefen att göra. 

Kommunala Lantmäterimyndigheten vid Skellefteå kommun följer i dagsläget 
statliga Lantmäteriets prioriteringsordning. Myndigheten har för avsikt att under 

våren 2023 ta ett eget beslut kring prioriteringsordningen och tydligare 

kommunicera detta beslut som fattats av myndigheten. Exempel på prioriterade 
ansökningar är:  

 Nybyggnation av bostadshus, industrier och kontorsbyggnader (ej 

tillbyggnader eller garage). 

 Anläggande av infrastruktur för exempelvis ledning, väg eller järnväg.  

 Anläggande av infrastruktur för elektronisk kommunikation, exempelvis 

bredband via fiber och telemaster. 
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 Anläggandet av infrastruktur för laddning av personbilar. 

Fråga: Har bygg-och miljönämnden satt upp några tillgänglighetsmål för 
lantmäteriverksamheten?  

Svar: Bygg- och miljönämnden bör inte sätta upp några mål för 
lantmäterimyndigheten på grund av det egna självständigheten mot kommunen.” 

____________________________________________________________________

_____________ 
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§ 7 Dnr KS 2023-000060 880 

Interpellation om att öka skolornas samarbete med 
folkbiblioteken i kommunens ytterområden med 
mera, av Christina Soldan (L) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 
Christina Soldan (L), Daniel Sjögren (S) samt Anette Lindgren (M) yttrar sig.  

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Christina Soldan (L) har ställt följande interpellation 

till kulturnämndens ordförande: 

"Rapport efter rapport lyfter elevernas dåliga läsvanor. Skollagen, bibliotekslagen 

säger att varje skola måste ha ett skolbibliotek. Skolinspektionen skyller på att 
skolorna är dåliga på att stimulera till läsning. Debatt efter debatt, sammanträde 

efter sammanträde lyfts klocka tankar om hur viktigt det är med läsning och vilka 
insatser bör och ska göras. Skolverket lyfter vikten av skolbibliotek och samarbete 

med skolbibliotekarie för att komma till rätta med dåliga läsvanor. 

Många skolor i kommunens ytterområden har sedan många år tillbaka inget eget 
skolbibliotek i sina lokaler. Folkbiblioteket uppfyller där även funktionen som 

skolbibliotek. Teoretiskt ja men praktiskt fungerar det inte p g a öppettiderna. 
Öppettiderna är idag en riktig bromskloss i lärarnas och bibliotekariernas arbete för 

att skapa fritt tänkande individer. Biblioteken är en viktig del av bildningssamhället 

och ska vara öppna när kommuninvånarna behöver dem. 

Med anledning av detta vill jag fråga kulturnämndens ordförande: 

 Hur jobbar kulturnämnden för att främja elevernas läsning genom att öka 

skolornas samarbete med folkbiblioteken i kommunens ytterområden? 

 Finns det planer om utökade öppettider för folkbiblioteken i kommunens 

ytterområden och när i så fall är tänkt att satsningen kan komma igång?" 

Kulturnämndens ordförande Daniel Sjögren (S) lämnar följande svar: 

"Fråga: Hur jobbar kulturnämnden för att främja elevernas läsning genom att öka 

skolornas samarbete med folkbiblioteken i kommunens ytterområden? 

Svar: Först och främst är det väsentligt att poängtera att folkbibliotek och 
skolbibliotek är olika verksamheter, där folkbiblioteken regleras av bibliotekslagen 

och skolbiblioteken i första hand av skollagen. Enligt 2 kap 36§ i skollagen 
(2010:800) framgår det att eleverna i grundskolan, grundsärskolan, specialskolan, 

sameskola, gymnasieskolan och gymnasiesärskolan ska ha tillgång till skolbibliotek 

samt att det är rektors ansvar att skolbibliotekets verksamhet används som en del i 
undervisningen för att stärka elevernas språkliga förmåga och digitala kompetens. 

Enligt 8 § i bibliotekslagen (2013:801) framgår det att folkbiblioteken ska ägna 
särskild uppmärksamhet åt barn och ungdomar för att främja deras språkutveckling 

och stimulera till läsning, bland annat genom att erbjuda litteratur utifrån deras 
behov och förutsättningar. 

 Kulturnämnden arbetar för att det ska vara bra samarbeten mellan folkbiblioteken 

och för- och grundskolan som främjar båda verksamheternas arbete med 
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respektive uppdrag. Detta gör man på flera olika sätt. Bland annat genom att se till 
att Barnens bokbuss besöker flertalet för- och grundskolor som inte har tillgång till 

eget skolbibliotek eller folkbibliotek i sin närhet, och genom att erbjuda klassbesök 
under folkbibliotekets fysiskt bemannade öppettider för dem som kan komma och 

besöka sitt folkbibliotek. För- och grundskolan har sedan flera år tillbaka köpt 

tjänster av folkbiblioteken som exempelvis innefattar fortbildning för lärare samt 
läsfrämjande insatser som erbjuds samtliga femåringar och elever i årskurs 1 och 

årskurs 3. Folkbiblioteken erbjuder utöver detta också författarsamtal och olika 
andra läsfrämjande insatser riktade till för- och grundskolan samt särskilda resurser 

som exempelvis den digitala e-bokstjänsten Bibblix som riktar sig till målgruppen 9-
12 år. 

Fråga: Finns det planer om utökade öppettider för folkbiblioteken i kommunens 

ytterområden och när i så fall är tänkt att satsningen kan komma i gång? 
Svar: Det finns i nuläget inga planer på att utöka de fysiskt bemannade 

öppettiderna på folkbiblioteken. Att öka dessa öppettider med en ytterligare en dag 
per vecka i ytterområdena skulle innebära ökade kostnader med cirka 2,5 miljoner 

kronor. Det finns inte i kulturnämndens budget för 2023. 

Kulturnämnden och för- och grundskolenämnden har dock gett 
tjänsteorganisationen i uppdrag att utreda möjligheterna för ett utökat samarbete 

mellan för- och grundskolan och folkbiblioteken för att möjliggöra en utvecklad 
skolbiblioteksverksamhet i Skellefteå kommun. Tjänsteorganisationen arbetar med 

detta under 2023." 
____________________________________________________________________

_____________ 
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§ 8 Dnr KS 2023-000061 770 

Interpellation om att bygga ett hospice i Skellefteå, 
av Christina Soldan (L) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Behandlingen av ärendet är avslutad. 

Inlägg 
Christina Soldan (L), Iosif Karambotis (S), Viktoria Sundin (M), Lena Forsman (KD), 

Jens Wennberg (L), Magnus Nilsson (S), Weidan Gong (V) samt Lova Torstensson 
(V) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamoten Christina Soldan (L) har ställt följande interpellation 

till socialnämndens ordförande: 

"I drygt ett decennium har Liberalerna Skellefteå jobbat med frågan om att bygga 

ett hospice i Skellefteå. Motion efter motion, interpellation efter interpellation, 

debattartikel efter debattartikel och till sist lyckades vi och vi fick majoritetsstöd och 
bifall till motionen. Detta hände för ca 5-6 år sen. Nästan alla partier var vi då, och 

det är vi idag också, överens om att det finns ett behov av ett hospice i Skellefteå. 
När ärendet gick vidare så blev det stopp i regionfullmäktige. Majoriteten (S och V) 

ser inte det som nödvändigt. 

Vi, Liberalerna lyfte frågan om och om igen och under förra mandatperioden sades 
i kommunfullmäktige om att hoppet finns kvar, att frågan drivs vidare och att nya 

samarbetsmöjligheter skulle undersökas med region Västerbotten. Det har gått ett 
bra tag sen sist och det är ingenting nytt under solen, som man säger. 

Med anledning av detta vill jag fråga socialnämndens ordförande: 

 Hur jobbar socialnämnden med frågan om att bygga ett hospice i 

Skellefteå? 

 Hur långt har man kommit i arbetet med att sondera olika 

samarbetsmöjligheter med region Västerbotten i syfte om att bygga ett 

hospice i Skellefteå? 

 Vilka alternativ/förslag till hospice i Skellefteå har kommit upp under resans 

gång? 

 Finns det en tidsplan om exakt när kommer Skellefteå att ha ett eget 

hospice? 

Socialnämndens ordförande Iosif Karambotis (S) lämnar följande svar: 

"Behovet av hospice kopplas till behovet av palliativ vård i en kommun. Palliativ 

vård är en helhetsomhändertagande vård med en egen vårdfilosofi där specifik 
kunskap krävs för att hjälpa människor med obotlig, livshotande sjukdom. Målet 

med den palliativa vården är att ge förbättrad livskvalitet till den som är svårt sjuk. 

Fråga: Hur jobbar socialnämnden med frågan om att bygga ett hospice i Skellefteå?  

Svar: Socialnämnden jobbar utifrån kommunfullmäktiges beslut. Enl. protokollet 
från kommunfullmäktige sammanträdet med diarienummer 2020-000204, beslutade 

kommunfullmäktige: ”Socialnämnden får i uppdrag att fortsätta lösa behoven av 

vård i livets slutskede på andra sätt än i form av ett hospice”. 
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Socialnämnden jobbar därmed inte med att bygga ett hospice utan följer 
Kommunfullmäktiges beslut. Däremot jobbar Socialnämnden kontinuerligt med olika 

uppdrag gemensamt med Regionen när det gäller palliativ vård.  

Under de senaste åren har olika initiativ och utredningsuppdrag kommit till 

Socialnämnden och socialkontoret gällande palliativ vård och vårdplatser. 

Hösten 2022 har socialnämnden haft en genomlysning av den palliativa vården och 
tagit fram en handlingsplan. I den finns ytterligare insatser som avser förbättra den 

palliativa vården med bla utbildningar för personalen, förstärkandet av den 
palliativa utvecklingsgruppen, kompetenshöjning i tidig och sen palliativ vård mm.  

Fråga: Hur långt har man kommit i arbetet med att sondera olika 
samarbetsmöjligheter med region Västerbotten i syfte om att bygga ett hospice i 

Skellefteå?  

Svar: Utifrån 2019s utredning och fortsatt arbete så har vi ett bra underlag av 
behovet av palliativa vårdplatser. Enligt det underlaget så behöver det finnas 

möjlighet till olika typer av palliativa vårdplatser beroende på individens behov. 
Inom socialkontorets ansvarsområde och brukar/patientbehov kan vi i hög grad 

tillgodose det genom korttidsplatser, vård och omsorgsboende och stöd i det 

ordinarie hemmet. När det gäller att tillgodose vårdplatser för specialistvård så har 
det inte tagits några steg från Regionens sida så lång vi vet.  

Fråga: Vilka alternativ/förslag till hospice i Skellefteå har kommit upp under resans 
gång?  

Svar: Som det redovisas i svaret, finns olika behov av palliativa vårdplatser, där 
olika kompetenser behövs för att arbeta personcentrerat.  

Det är viktigt att det är tydligt vilka typer av vårdbehov ett hospice ska tillgodose. 

Hospice är till för individer med komplexa symtom och likställs ibland med 
inneliggande slutenvård utifrån de specialiserade insatser som individen har behov 

av. 

Fråga: Finns det en tidsplan om exakt när kommer Skellefteå att ha ett eget 

hospice?  

Svar: Med hänvisning till kommunfullmäktiges beslut, finns inte något sådant 
politiskt ställningstagande i dagsläget." 

____________________________________________________________________
_____________ 
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§ 9 Dnr KS 2022-000733 340 

Ändring av Kommunalt VA-verksamhetsområde 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ändringar i det kommunala VA-verksamhetsområdet för vattentjänster enligt 

samhällsbyggnadsnämndens beslut 2022-11-14 § 208 godkänns. 

Sammanfattning 
Samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2022-11-14 § 208 att föreslå 

kommunfullmäktige godkänna redovisade mindre ändringar i det kommunala VA-
verksamhetsområdet för vattentjänster, i enlighet med till beslutet hörande bilaga 1 

och 2.  

Till grund för kommunens arbete med vattentjänster ligger lagen om allmänna 

vattentjänster. Bestämmelserna i denna lag syftar till att säkerställa att 
vattenförsörjning och avlopp ordnas i ett större sammanhang om det behövs med 

hänsyn till skyddet för människors hälsa eller miljön. Om detta behov finns ska 

kommunen bland annat bestämma det verksamhetsområde inom vilket 
vattentjänsten eller vattentjänsterna behöver ordnas. Nuvarande VA-

verksamhetsområde är beslutat av kommunfullmäktige, och är i behov av mindre 
ändringar. 

Behovet av mindre ändringar i VA-verksamhetsområdet blir alltmer frekvent med 

anledning av att ”Skellefteå växer”. Kommunfullmäktige fattade sitt senaste beslut 
om mindre ändringar i VA-verksamhetsområdet i oktober 2022. 

Ändringar i kommunalt VA-verksamhetsområde är i de flesta fall föranledda av: 

 Förtätningar i direkt anslutning till befintligt VA-verksamhetsområde 

 Tillkommande exploateringsområden 

 Inskränkning av VA-verksamhetsområde 

 Noterade felaktigheter 

Verksamhetsområdet för allmänna vattentjänster är uppdelade efter nyttighet, dvs. 

för dricksvatten, spillvatten, samt dagvatten.  

I bilaga 1 och 2 redovisas föreslagna mindre ändringar i det kommunala 

verksamhetsområdet för vattentjänster. I bilaga 1 en geografisk redovisning och i 

bilaga 2 en direkt sammanställning över berörda fastigheter. 
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Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunstyrelsen 2022-12-13 § 365 

Protokoll, kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-11-29 § 349 
Protokoll, samhällsbyggnadsnämnden 2022-11-14 § 208 

Tjänsteskrivelse, förvaltningen samhällsbyggnad 2022-10-26 
Bilaga, kommunalt VA-verksamhetsområde mindre ändringar, geografisk 

redovisning , bilaga 1 
Bilaga, kommunalt VA-verksamhetsområde mindre ändringar, fastighetsredovisning, 

bilaga 2 

____________________________________________________________________
________ 

Beslutet sänds till: 
Samhällsbyggnadsnämnden 
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§ 10 Dnr KS 2022-000735 450 

Ändringar i avfallstaxan från och med 2023-02-01 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Taxor för förpackat matavfall upphör.  

2. Avgift för felsorterat avfall höjs till 500 kronor inklusive moms per kärl och 

tömningstillfälle. 

3. Ändringarna i avfallstaxan gäller från och med 2023-02-01. 

Sammanfattning 
Samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2022-11-14 § 206 att föreslå 

kommunfullmäktige besluta om mindre ändringar i avfallstaxan från och med 2023-
01-01. Ändringarna är att taxor för förpackat matavfall plockas bort, samt att avgift 

för felsorterat avfall höjs till 500 kronor inklusive moms per kärl och 
tömningstillfälle.  

Förändringarna utgår från den nya avfallsförordningen och ny förordning om 

producentansvar. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2022-12-13 § 367 
Protokoll, samhällsbyggnadsnämnden 2022-11-14 § 206 

Tjänsteskrivelse, förvaltningen samhällsbyggnad 2022-10-26 
Protokoll, kommunfullmäktige 2021-11-30 § 346 

____________________________________________________________________
________ 

 

Beslutet sänds till: 
Samhällsbyggnadsnämnden 
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§ 11 Dnr KS 2022-000724 042 

Riktlinjer intern kontroll för Skellefteå kommun och 
de kommunägda bolagen 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Riktlinjer för intern kontroll för Skellefteå kommun och de kommunägda 

bolagen antas enligt kommunledningskontorets förslag. 

2. Riktlinjer för intern kontroll antagna av kommunfullmäktige  

2015-09-15 § 231 upphävs. 

Sammanfattning 
Riktlinjer intern kontroll anger ansvarsfördelning för att säkerställa att kommunen 
som helhet har en tillräcklig intern kontroll enligt kommunallagen 6 kap § 6 och 

aktiebolagslagen 8 kap § 4. Med kommunen som helhet avses nämnder, 

bolagsstyrelser för dotterföretag samt intresseföretag där övrigt ägande är 
kommunalt eller regionalt.  

Utöver beskrivning av organisation för intern kontroll inom kommunkoncernen så 
beskriver riktlinjerna också hur den interna kontrollen planeras, följs upp och 

rapporteras till kommunstyrelsen. Riktlinjerna syftar också till att säkerställa att 

nämnder och bolagsstyrelser upprätthåller en tillfredsställande intern kontroll, dvs. 
de ska med rimlig grad av säkerhet säkerställa att följande mål uppnås: 

 att verksamheten är ändamålsenlig och kostnadseffektiv (Ändamålsenlig 

verksamhet) 

 att den finansiella rapporteringen och information om verksamheten är 

tillförlitlig (Rättvisande information) 

 att lagar, regelverk, policys och principer efterlevs såväl externa som 

interna (Lagar och regler) 

 Efterlevnad av tillämpliga lagar, föreskrifter, riktlinjer m m.  

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2022-12-13 § 384Tjänsteskrivelse, 
kommunledningskontoret 2022-11-17 

Styrdokument, förslag till reviderade riktlinjer intern kontroll för Skellefteå kommun 

med kommunägda bolag 
____________________________________________________________________

______________ 

Beslutet sänds till: 

Samtliga nämnder 
Skellefteå Stadshus AB 

Kommunledningskontoret, finans och juridik 
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§ 12 Dnr KS 2022-000042 149 

Expo 2026 (Bomässa) 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Fortsatt arbete med en expo 2026, med fokus på den snabba extraordinära 

samhällsomvandlingen som sker i Skellefteå godkänns enligt 

kommunledningskontorets förslag. 

2. Finansiering om totalt 40 miljoner kronor för åren 2023 till 2024 godkänns. 

3. Finansiering för år 2023, 20 miljoner kronor, sker genom överföring av 
2022 års resultat. Kommunstyrelsen får i uppdrag att beakta detta vid 

upprättande av förslag till resultatöverföring 2022. 

4. Kommunstyrelsen får i uppdrag att inarbeta finansiering av expo 2026 i 

förslag till budget för år 2024. 

5. Kommunstyrelsen får i uppdrag att söka extern finansiering som minst 
motsvarar den kommunala finansieringen. 

6. Kommunstyrelsen får i uppdrag att inarbeta finansiering av expo 2026 i 
förslag till budget för år 2025 respektive 2026. 

Inlägg 
Evelina Fahlesson (S), Linnea Öhman (MP), Christina Soldan (L), Micaela 

Löwenhöök (M), Carina Sundbom (C), samt Felicia Lundmark (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Kommunstyrelsen beslutade 2022-01-20 § 2 bland annat att uppdra till 
kommunledningskontoret att ta fram en fördjupad förstudie av syfte, mål, 

inriktning, finansiering, organisation samt tidplan för en bomässa i Skellefteå 

kommun. Det har dock konstaterats att omfattning bör utvidgas till en 
bomässa/expo. 

Utifrån behoven av att visa Skellefteå som en attraktiv plats och en modell för den 
unika och snabba samhällsomvandlingen föreslås att Skellefteå genomför en expo 

år 2026. Expon kan till vissa delar baseras på de lärdomar som dragits från H22 

City Expo i Helsingborg. Expon ska synliggöra utvecklingen i hela kommunen och 
ske i samarbete med bland annat näringslivet, akademin och civilsamhället.  

Syftet med Expo 2026 är att bidra till och synliggöra Skellefteås hållbara 
samhällsomvandling, samt utveckla kunskap och verktyg som ger avtryck i världen. 

Det sker dels genom en satsning på utmärkande och innovativa projekt via 

beslutade teman samt dels genom marknadsföring i form av konferenser, events 
och en större utställning där arbetet med projekten visas upp. 

Finansieringsbehovet för att driva utvecklingsarbetet och utställningen i Skellefteå 
bedöms initialt till 20 miljoner kronor vardera för år 2023 samt 2024. Specifika 

projekt bör i första hand finansieras genom exempelvis EU:s struktur- samt sociala 
fonder, Vinnova, kommunstyrelsens tilläggsanslag samt befintlig ramfinansierad 

verksamhet. 

Finansieringsbehovet för år 2025 och 2026 är svårt att beräkna i dagsläget, utan 
projektorganisationen behöver etableras för att kunna ge ett tydligare underlag till 

bland annat finansiering. Underlaget bedöms vara på plats till hösten år 2023. 
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Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att fortsatt arbete med en expo 2026, med fokus på den 

snabba extraordinära samhällsomvandlingen som sker i Skellefteå godkänns enligt 
kommunledningskontorets förslag (beslutspunkt 1); att finansiering om totalt 40 

miljoner kronor för åren 2023 till 2024 godkänns (beslutspunkt 2); att finansiering 
för år 2023, 20 miljoner kronor, sker genom överföring av 2022 års resultat. 

Kommunstyrelsen får i uppdrag att beakta detta vid upprättande av förslag till 
resultatöverföring 2022 (beslutspunkt 3); att kommunstyrelsen får i uppdrag att 

inarbeta finansiering av expo 2026 i förslag till budget för år 2024 (beslutspunkt 4) 

att kommunstyrelsen får i uppdrag att söka extern finansiering som minst 
motsvarar den kommunala finansieringen (beslutspunkt 5) samt att 

kommunstyrelsen får i uppdrag att inarbeta finansiering av expo 2026 i förslag till 
budget för år 2025 respektive 2026 (beslutspunkt 6). 

Evelina Fahlesson (S), Christina Soldan (L), Carina Sundbom (C) samt Felicia 

Lundmark (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Linnea Öhman (MP) yrkar på följande tillägg till kommunstyrelsens förslag: "Syftet 

med expo 2026 är att bidra till och synliggöra Skellefteås hållbara 
samhällsomvandling, samt utveckla kunskap och verktyg som ger avtryck i världen. 

Expo 2026 ska därför visa på modeller för samhällsomvandling som bidrar till 

samhällsutveckling utan att göra avkall på viktiga naturhänsyn såsom strandskydd." 

Evelina Fahlesson (S) samt Micaela Löwenhöök (M) yrkar avslag på Linnea Öhmans 

yrkande. 

Beslutsgång 1 

Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag, och finner att 
kommunfullmäktige bifaller detsamma. 

Beslutsgång 2 
Ordföranden ställer proposition på Linnea Öhmans tilläggsyrkande, och finner att 

kommunfullmäktige avslår detsamma. 
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Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunstyrelsen 2022-12-13 § 385 

Rapport, förstudie expo/bomässa 2022-11-18 
Protokoll, kommunstyrelsen 2022-01-20 § 2 

____________________________________________________________________
_______ 

Beslutet sänds till: 
Kommunledningskontoret, finans och juridik 

Kommunledningskontoret, samhällsutveckling 
Kommunledningskontoret, kommunikationschef 

Bygg- och miljönämnden 

Samhällsbyggnadsnämnden 
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§ 13 Dnr KS 2022-000703 011 

Strategi för forskning, utveckling och innovation 
(FOUI) 2023-2026 

Kommunfullmäktiges beslut 
Strategi för forskning, utveckling och innovation (FOUI) 2023-2026 fastställs enligt 

kommunledningskontorets förslag. 

Inlägg 

Evelina Fahlesson (S) samt Weidan Gong (V) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Skellefteå kommun antog under 2015 en strategi för kommunens och platsens 
forsknings- och utvecklingsarbete (FOU). Strategin sträckte sig fram till år 2020 och 

byggde till stor del på de utmaningar och möjligheter som identifierats i 2030-
strategin.  

Det har hänt oerhört mycket i Skellefteå sedan år 2015 och med en reviderad 

strategi för 2030, behöver även mål och struktur för kommunens samverkan med 
forskning och akademi förtydligas. När samhällsomvandlingen accelererar i 

Skellefteå blir förmågan att tänka nytt och pröva nya idéer allt viktigare. Det gör att 
samverkan med akademin behöver öka.  Kommunens forsknings- och 

utvecklingsarbete behöver ta en större plats, göra ett djupare avtryck och påskynda 

den hållbara omställningen i Skellefteå och världen genom ny kunskap, tydligare 
kommunikation och utveckling av nya metoder. Denna strategi är ett steg på den 

vägen.  

Strategin är ett verktyg för att på ett tydligare sätt koncentrera kommunens 

insatser och bättre kunna följa upp resultaten av de insatser och samarbeten vi har 
samt resurser som satsas på detta. Men strategin är också viktig för att på ett mer 

strukturerat sätt kunna utveckla förmågan att driva, utveckla och genomföra 

projekt på bredden i kommunkoncernen. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att strategi för forskning, utveckling och innovation 
(FOUI) 2023-2026 fastställs enligt kommunledningskontorets förslag. 

Evelina Fahlesson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 
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Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunstyrelsen 2022-12-13 § 386 

Tjänsteskrivelse, kommunledningskontoret 2022-09-10 
Styrdokument, förslag till FOUI-strategi 2023 - 2026 

Information, Bildspel FOUI-strategi 2023-2026 
____________________________________________________________________

____________ 

Beslutet sänds till 
Kommunledningskontoret, samhällsutveckling 

 



SKELLEFTEÅ KOMMUN 
Kommunfullmäktige 

PROTOKOLL 
2023-01-31 

33 (111) 

 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

  

 

§ 14 Dnr KS 2022-000702 020 

Revidering av arbetsgivarpolicy för Skellefteå 
kommun 

Kommunfullmäktiges beslut 
Arbetsgivarpolicy för Skellefteå kommun fastställs enligt personalnämndens förslag 

2022-11-09 § 110. 

Sammanfattning 

Personalnämnden beslutade 2022-11-09 § 110 att föreslå kommunfullmäktige 
fastställa en arbetsgivarpolicy för Skellefteå kommun. 

Bakgrunden är att kommunfullmäktige beslutade 2022-05-03, § 144, om en 
arbetsgivarpolicy som ska gälla för Skellefteå kommun som ska tydliggöra 

arbetsgivarens viljeinriktning inom alla områden som rör personalpolitiken. 

När arbetet med framtagandet av policyn genomfördes, så har ett stycke från 
Hållbara och inkluderande arbetsplatser fallit bort ur arbetsgivarpolicyn: ”Alla 

behandlas och bemöts med respekt och värdighet. Mångfald eftersträvas. Olikheter 
och allas förmåga tas till vara och inkluderas på arbetsplatserna. Aktiva åtgärder 

vidtas för att förebygga diskriminering och trakasserier.” 

Därför föreslås att arbetsgivarpolicyn kompletteras med ovanstående stycke. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2022-12-13 § 387 
Protokoll, personalnämnden 2022-11-09 § 110 

Tjänsteskrivelse, kommunledningskontoret 2022-10-17 
Styrdokument, arbetsgivarpolicy för Skellefteå kommun 

___________________________________________________________ 

Beslutet sänds till: 

Personalnämnden 
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§ 15 Dnr KS 2022-000699 024 

Arvodesreglemente för av Skellefteå kommun ägda 
bolag att gälla från och med 2023-04-01 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Arvodesreglemente för av Skellefteå kommun ägda bolag fastställs enligt 

personalnämndens förslag 2022-11-09 § 112. 

2. Det nya arvodesreglementet gäller från och med 2023-04-01 

Sammanfattning 
Personalnämnden beslutade 2022-11-09 § 112 att föreslå kommunfullmäktige 

fastställa ett arvodesreglemente för av Skellefteå kommun ägda bolag, att gälla 
från och med 2023-04-01. 

Kommunfullmäktige har beslutat om nytt arvodesreglemente för förtroendevalda i 

Skellefteå kommun som gäller från och med 2023-01-01, där reglementet omfattar 
endast förtroendevalda i Skellefteå kommun. Nuvarande reglemente omfattar både 

kommunorganisationen och bolagen. Därför har ett förslag till ett särskilt 
arvodesreglemente för bolag upprättats.  

Alla uppdrag där arvode utgår finns upptagna i tabell, detta för att det ska vara så 

lätt som möjligt för att se vilka arvoden som utgår för ett uppdrag där särskilt 
arvode utgår. 

Reglementet utgår från ett grundarvode som är definierat som 78% av 
grundarvodet för riksdagens ledamöter. Alla arvoden och ersättningar i reglementet 

definieras som i förhållande till grundarvodet. 

Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunstyrelsen 2022-12-13 § 388 
Protokoll, personalnämnden 2022-11-09 § 112 

Tjänsteskrivelse, kommunledningskontoret 2022-10-22 

Styrdokument, arvodereglemente för av Skellefteå kommun ägda bolag 
 

____________________________________________________________________
________ 

Beslutet sänds till: 
Personalnämnden 

Skellefteå Stadshus AB 

Kommunledningskontoret, ekonomi och finans 
Sörvaltningen support och lokaler, lönecenter förtroendevalda 
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§ 16 Dnr KS 2022-000794 003 

Revidering av reglementet gemensamma 
bestämmelser för samtliga nämnder avseende 
benämning av vissa förtroendevalda 

Kommunfullmäktiges beslut 
Reglemente – gemensamma bestämmelser för samtliga nämnder i Skellefteå 

kommun tillförs följande bestämmelse:  

”  

18a Förtroendevald som fullgör ett uppdrag på heltid eller betydande del av heltid 
benämns enligt följande:  

Kommunstyrelsens ordförande, kommunstyrelsen 1:e vice ordförande samt 2:e vice 

ordförande benämns ”kommunalråd.”  

Ordförande i nämnd benämns ”ordförande för (nämndsnamn)”  

Oppositionsråd benämns ”oppositionsråd”  

Ledamot i kommunstyrelsens arbetsutskott benämns ”ledamot i kommunstyrelsens 

arbetsutskott”  

Förtroendevald som utifrån ovanstående kan använda en eller flera av ovanstående 

benämningar, t ex ”oppositionsråd” och ”ledamot i kommunstyrelsens 

arbetsutskott”, benämns utifrån vilket uppdrag som fullgörs vid det aktuella tillfället 
då benämning behöver användas.  

”  

Sammanfattning 

Enligt Kommunallagen 4 kap 2 § ska den som inom kommunen eller regionen 
fullgör ett förtroendeuppdrag på heltid eller betydande del av heltid ska ha 

benämningen kommunalråd, borgarråd, regionråd, oppositionsråd eller en annan 

benämning som fullmäktige bestämmer. Begreppet ”betydande del av heltid” 
innebär ett arvode på 40% eller mer. I nu gällande arvodesreglemente för 

förtroendevalda finns reglerat hur dessa förtroendevalda ska benämnas. 
Bestämmelsen har dock inte tagits in det arvodesreglemente som börjar gälla från 

och med 2023-01-01. Detta då frågan lämpligen regleras i det reglemente som 
gäller för alla förtroendevalda i Skellefteå kommun. 

Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunstyrelsen 2023-01-10 § 22 

Tjänsteskrivelse, support och lokaler, 2022-12-09 

____________________________________________________________________
__________ 
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Beslutet sänds till: 
Samtliga nämnder 

Förvaltningen support och lokaler, lönecenter förtroendevalda 
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§ 17 Dnr KS 2022-000795 003 

Förändring av kommunstyrelsens samt 
gymnasienämndens reglementen vad avser 
uppgiften som arbetslöshetsnämnd 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunstyrelsens reglemente § 5 ändras på så sätt att ordet 

”arbetslöshetsnämnd” stryks. 

2. Gymnasienämndens reglemente § 1 ändras på så sätt att följande mening 

tillförs ”Nämnden är arbetslöshetsnämnd enligt Lag (1944:475) om 
arbetslöshetsnämnd.” 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige behandlade 2022-06-14 § 166 ärendet ” Förslag till 

nämndsorganisation m m efter 2022 års val” och beslutade bland annat att 
ansvaret för att vara arbetslöshetsnämnd flyttas från kommunstyrelsen till 

gymnasienämnden. I och med det måste berörda nämnders reglementen ändras 

enligt följande: 

Kommunstyrelsens reglemente § 5: Ordet ”Arbetslöshetsnämnd” stryks. 

Gymnasienämndens reglemente § 1: Följande mening tillförs ”Nämnden är 
arbetslöshetsnämnd enligt Lag (1944:475) om arbetslöshetsnämnd.” 

Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunstyrelsen 2023-01-10 § 23 

Tjänsteskrivelse, support och lokaler 2022-12-09 

____________________________________________________________________
______________ 

Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen  

Gymnasienämnden 
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§ 18 Dnr KS 2022-000596 003 

Reglemente folkhälsorådet 

Kommunfullmäktiges beslut 
Reglemente för folkhälsorådet fastställs enligt kommunstyrelsens förslag. 

Sammanfattning 
Folkhälsorådet arbetar för att stärka Skellefteå kommuns vision ”En hållbar plats för 

en bättre vardag, genom att styra mot det nationella folkhälsomålet att sluta de 

påverkbara hälsoklyftorna och jobba för att målet inom Agenda 2030, ”Ingen ska 
lämnas utanför” uppfylls.  Målet med arbetet är att skapa förutsättningar, 

samarbete och samverkan inom kommunens verksamhet, gentemot Region 
Västerbotten, civilsamhället, näringslivet och andra strukturella aktörer för att 

förbättra folkhälsan. 

Folkhälsorådets beredning har i dialog med folkhälsorådet tagit fram ett förslag till 

reglemente för Folkhälsorådet i Skellefteå. Kommunstyrelse gjorde vid sin 

behandling av ärendet  vissa ändringar i förslaget beträffande 
samhällsbyggnadsnämndens representation och rådets uppgifter avseende 

integration.  

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-01-10 § 48 
Tjänsteskrivelse kultur- och fritidskontoret 2022-10-06 

Förslag till reglemente 
____________________________________________________________________

____________ 

Beslutet sänd till 
Samtliga nämnder 

Folkhälsorådet 

Förvaltningen support och lokaler, lönecenter förtroendevalda 
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§ 19 Dnr KS 2022-000793 212 

Upphävande av Skellefteå kommuns fördjupade 
översiktsplan för vindkraft 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunfullmäktige upphäver Skellefteå kommuns fördjupade översiktsplan 

för vindkraft.  

2. Kommunstyrelsens beslut 2021-03-29 § 118 kompletteras med att de 

förutsättningar som hänvisas till kommunledningskontorets tjänsteskrivelse, 

bland annat rennäringens förutsättningar, ska beaktas i arbetet med ny 
översiktsplan för vindkraft.  

3. En ny plan ska finnas på plats före utgången av år 2024. 

Inlägg 

Lorents Burman (S), Linnea Öhman (MP), Andreas Löwenhöök (M) , Carina 
Sundbom (C) samt Per Boström (KD) yttrar sig.  

Sammanfattning 
Energifrågorna har blivit aktuellare än tidigare och kommunstyrelsen beslutade 

under 2021 om upprättande av en ny tematisk översiktsplan för vindkraft. Den nya 
översiktsplanen skulle ersätta den gällande som under hand blivit alltmer inaktuell. 

Den förändrade marknaden för energi och utvecklingen av tekniken för 

vindkraftverk har skapat nya förutsättningar som måste beaktas i planarbetet och 
vid prövning av tillståndsärenden för vindkraft. Därför bör inte den nuvarande 

vindkraftsplanen betraktas som relevant vid prövning i nya ärenden. Arbetet med 
en ny översiktsplan som ersätter den befintliga ska fortsätta.  

Kommunstyrelsen beslutade 2021-03-29 § 118 att uppdra till 
kommunledningskontoret att, i samråd med förvaltningen samhällsbyggnad, 

upprätta förslag till ny översiktsplan för vindkraft. 

Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige upphäver Skellefteå kommuns 

fördjupade översiktsplan för vindkraft (beslutspunkt 1); att kommunstyrelsen 
kompletterar sitt beslut 2021-03-29 § 118 med att de förutsättningar som hänvisas 

till kommunledningskontorets tjänsteskrivelse, bland annat rennäringens 
förutsättningar, ska beaktas i arbetet med ny översiktsplan för vindkraft 

(beslutspunkt 2); samt att en ny plan ska finnas på plats före utgången av år 2024 

(beslutspunkt 3). 

Lorents Burman (S), Linnea Öhman (MP), Andreas Löwenhöök (M) samt Carina 

Sundbom (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 

Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunstyrelsen 2023-01-10 § 2 

Tjänsteskrivelse, kommunledningskontoret 2022-12-13 
Protokoll, kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-12-20 § 398 

____________________________________________________________________

__________ 
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Beslutet sänds till: 
Kommunledningskontoret, samhällsutveckling 

Bygg- och miljönämnden 
Samhällsbyggnadsnämnden 
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§ 20 Dnr KS 2021-000676 109 

Ansökan om att Skellefteå kommun ska ingå i 
förvaltningsområdet för samiska 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Skellefteå kommun ansöker om att ingå i förvaltningsområdet för samiska 

från och med 2023. 

2. Nämnden för support och lokaler får i uppdrag att tillsammans med berörda 

nämnder förbereda övergången till ingående i förvaltningsområdet och då 

också väga in de synpunkter som framförts i nämndernas remissvar. 

3. Finansiering av de åtgärder som är nödvändiga, inklusive kostnader för 

samordnande personal, sker ur erhållet statsbidrag. 

4. Samordnaren för förvaltningsområdet för finska, med placering i 

kundtjänsten, blir även samordnare för förvaltningsområdet för samiska.  

5. Arbetet ska löpande rapporteras till kommunstyrelsen. 

6. Personalnämnden rekommenderas besluta att bestämmelserna i 

arvodesreglementet ska gälla för deltagare i arbetsgrupp för förberedelser 
inför att Skellefteå kommun ska ingå i förvaltningsområdet.  

7. Besluten enligt ovan villkoras med att ansökan om att ingå i 
förvaltningsområdet beviljas 

Inlägg 
Lorents Burman (S), Andreas Löwenhöök (M) samt Mirjam Abrahamsson (C) yttrar 

sig.  

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade 2019-01-29 om ett program för utvecklingsarbete 
med frågor avseende de nationella minoriteterna för åren 2019 – 2022. I detta 

program ingår en målsättning att frågan om ifall kommunen ska ingå i 

förvaltningsområdet för samiska ska prövas under mandatperioden. Detta är också 
en del i det underlag till handlingsplan som knutits till programmet. Där sägs att 

frågan ska prövas under 2021, och då i samverkan mellan kommunen och det 
samråd som finns med företrädare för de nationella minoriteterna. Skellefteå 

kommun ingår sedan 2018 i förvaltningsområdet för finska och det finns också en 

samordnare och ett förstärkt samråd när det gäller den finska minoriteten. 
Erfarenheterna av detta är goda. 

Kommunstyrelsen bedömde 2022-02-14 § 77 att även om det finns utmaningar så 
har kommunen förutsättningar att ingå i förvaltningsområdet för samiska. En 

bedömning är också att samordnaren för förvaltningsområdet för finska också har 

förutsättningar att vara samordnare för förvaltningsområdet för samiska. 
Kommunstyrelsen beslutade därför att Skellefteå kommun ansöker om att ingå i 

förvaltningsområdet för samiska fr o m 2023.  

Regeringen tog inte upp ansökan till behandling, då den ansåg att beslutet borde 

ha fattats av kommunfullmäktige. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att Skellefteå kommun ansöker om att ingå i 
förvaltningsområdet för samiska från och med 2023 (beslutspunkt 1); att nämnden 
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för support och lokaler får i uppdrag att tillsammans med berörda nämnder 
förbereda övergången till ingående i förvaltningsområdet och då också väga in de 

synpunkter som framförts i nämndernas remissvar (beslutspunkt 2); att finansiering 
av de åtgärder som är nödvändiga, inklusive kostnader för samordnande personal, 

sker ur erhållet statsbidrag (beslutspunkt 3); att samordnaren för 

förvaltningsområdet för finska, med placering i kundtjänsten, blir även samordnare 
för förvaltningsområdet för samiska (beslutspunkt 4); att arbetet ska löpande 

rapporteras till kommunstyrelsen (beslutspunkt 5); att personalnämnden 
rekommenderas besluta att bestämmelserna i arvodesreglementet ska gälla för 

deltagare i arbetsgrupp för förberedelser inför att Skellefteå kommun ska ingå i 
förvaltningsområdet (beslutspunkt 6) samt att besluten enligt ovan villkoras med 

att ansökan om att ingå i förvaltningsområdet beviljas (beslutspunkt 7). 

Lorents Burman (S), Andreas Löwenhöök (M) samt Mirjam Abrahamsson (C) yrkar 
bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 

kommunfullmäktiges beslut. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-01-10 § 2 
Regeringsbeslut, Kulturdepartementet 2022-12-22 Ku2022/00481 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2022-02-01 § 76 
Socialnämndens protokoll 2022-01-27 § 5 

Socialkontorets tjänsteskrivelse 2021-12-20 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2022-01-19 
Gymnasienämndens protokoll 2021-12-16 § 161 

Förvaltningen utbildning och arbetsmarknads tjänsteskrivelse 2021-11-24 
Bygg- och miljönämndens protokoll 2021-12-16 § 353 

Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse 2021-11-25 

Nämnden för support och lokalers protokoll 2021-12-16 § 129 
Förvaltningen support och lokalers tjänsteskrivelse 2021-11-25 

För- och grundskolenämnens protokoll 2021-12-15 § 182 
Förvaltningen utbildning och arbetsmarknads tjänsteskrivelse 2021-11-24 

Fritidsnämndens protokoll 2021-12-15 § 280 

Kultur- och fritidskontorets tjänsteskrivelse 2021-12-09 
Samhällsbyggnadsnämndens protokoll 2021-12-13 § 231 

Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse 2021-11-25 
Personalnämndens protokoll 2021-12-09 § 149 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-11-24 
Kulturnämndens protokoll 2021-12-08 § 132 

Kultur- och fritidskontorets tjänsteskrivelse 2021-11-17 

Gemensam överförmyndarnämnds protokoll 2021-12-08 § 136 
Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse 2021-11-25 

Konsumentnämndens protokoll 2021-12-07 § 55 
Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteskrivelse 2021-11-26 

Valnämndens beslut 2021-11-22 

Gemensam måltidsnämnds protokoll 2021-12-07 § 39 
Gemensam måltidsnämnds tjänsteskrivelse 2021-11-17 

Kommunstyrelsens arbetsutskotts protokoll 2021-11-02 § 338 
Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2021-10-21 

____________________________________________________________________
_______ 

Beslutet sänds till  
Samtliga nämnder 

Samordnaren för förvaltningsområdet för finska 
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Kommunledningskontoret, ekonomi och finans 
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§ 21 Dnr KS 2022-000776 169 

Inrättande av en gemensam Frivillig Resursgrupp 
(FRG) i Skellefteåregionen 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. En gemensam frivillig resursgrupp inrättas i samverkan inom 

Skellefteåregionen. 

2. Finansiering 2023 sker med 150 000 kronor ur 2022 års resultatöverföring.  

3. Frågan om fortsatt finansiering hänvisas till budgetberedningen arbete med 

budget och plan 2024 – 2028. 

Inlägg 
Lorents Burman (S), Carina Sundbom (C) samt Jens Wennberg (L) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Skellefteåregionen består av Arjeplogs kommun, Arvidsjaurs kommun, Malå 

kommun, Norsjö kommun, Sorsele kommun och Skellefteå kommun. 

Ledningsgruppen för Skellefteåregionen har som inriktning bland annat att stärka 
kommunernas samverkan inom området krisberedskap och civilt försvar samt 

beslutat om att verka för att en gemensam frivillig resursgrupp (FRG) inrättas.  

En frivillig resursgrupp är en resurs för kommunens krishantering. De kan till 

exempel hjälpa till med utrymning, informationsspridning, praktiska uppgifter som 

transport av förnödenheter, första hjälpen och medmänskligt stöd till drabbade 
mm. De ska rekryterats utifrån kommunernas behovsanalys för krishantering och 

civilt försvar. De ska ha kompetens, erfarenhet, utbildning och personliga 
förutsättningar efter behovsanalysen.  

För att kunna inrätta en gemensam FRG behöver ett avtal upprättas som reglerar 
samarbetet mellan kommunerna och medlemmarna från de frivilliga 

försvarsorganisationerna. I avtalet ingår att den frivilliga resursgruppen bildar en 

förening med stadgar baserade på kommunens ”Uppdragsavtal för frivilliga 
resursgruppen” 

Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att en gemensam frivillig resursgrupp inrättas i 

samverkan inom Skellefteåregionen (beslutspunkt 1); att finansiering 2023 sker 
med 150 000 kronor ur 2022 års resultatöverföring (beslutspunkt 2); samt att 

frågan om fortsatt finansiering hänvisas till budgetberedningen arbete med budget 

och plan 2024 – 2028 (beslutspunkt 3). 

Lorents Burman (S), Carina Sundbom (C) samt Jens Wennberg (L) yrkar bifall till 

kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsgång 

Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 
kommunfullmäktiges beslut. 

Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunstyrelsen 2023-01-10 § 6 

Tjänsteskrivelse, support och lokaler 2022-11-15 
Bilaga, uppdragsavtal mellan Skellefteåregionen och frivilliga resursgruppen 
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____________________________________________________________________
__________ 

Beslutet sänds till 
Förvaltningen support och lokaler, säkerhetsenheten 

Kommunledningskontoret, ekonomi och finans 
Arjeplogs kommun 

Arvidsjaurs kommun 
Malå kommun 

Norsjö kommun 

Sorsele kommun 
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§ 22 Dnr KS 2021-000757 014 

Avtal om lokal- och skoltrafik med Skellefteå Buss 
AB 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Kommunfullmäktige beslutar att dela upp verksamheten i Skellefteå buss 

AB i två olika aktiebolag som ska benämnas Skellefteå Lokaltrafik AB 
respektive Skellefteå Regiontrafik AB. Namnet Skellefteå Buss registreras 

samtidigt som särskilt företagsnamn. Kommunfullmäktige ger 

kommunstyrelsen i uppdrag att bereda underlag för att genomföra 
bolagsbildning och uppdelning av verksamheten. 

2. Kommunfullmäktige beslutar att det nybildade bolaget Skellefteå 
Regiontrafik AB avvecklas i takt med att avtalen med extern part löper ut. 

3. Kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att bereda underlag 
för förändringar i avtal för lokaltrafik mellan Skellefteå kommun och 

föreslagen ny part efter uppdelning av Skellefteå buss ABs verksamhet, 

med löptid 10 år. 

4. Kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att bereda underlag 

för förändringar i avtal för skoltrafik mellan Skellefteå kommun och 
föreslagen ny part efter uppdelning av Skellefteå buss ABs verksamhet, 

med löptid 2 + 1 + 1 år. 

5. Kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att analysera 
konsekvenserna av att överföra trafikplaneringsfunktionen från Skellefteå 

buss AB till kommunen.  

Reservation 

Andreas Löwenhöök (M), Carina Sundbom (C), Per Boström (KD) samt Christina 
Soldan (L) reserverar sig mot beslutet till förmån för egna yrkanden. 

Anette Lindgren (M), Henry Andersson (M), Kaisa Edström (M), Kjell Lindström (M), 
Micaela Löwenhöök (M), Sinikka Lindquist (M), Helen Lundmark (M), Johan 

Söderberg (M), Per-Ivar Skogqvist (M), Viktoria Sundin (M), Pär Brubäcken (C), 

Ann-Sofi Burström (C), Kjell Bergmark (C), Kornelia Paulander (C), Mirjam 
Abrahamsson (C), Andreas Boman (KD), Frida Löfroth (KD), Lena Forsman (KD) 

samt Jens Wennberg (L) reserverar sig mot beslutet till förmån för Andreas 
Löwenhööks m fl yrkande. 

Inlägg 
Lorents Burman (S), Andreas Löwenhöök (M), Carina Sundbom (C), Markku 

Abrahamsson (SD), Filip Palukka (V), Per Boström (KD), Linnea Öhman (MP) samt 

Christina Soldan (L) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Kommunledningskontoret anför att i Västerbottens län utgör Region Västerbotten 

regional kollektivtrafikmyndighet. Förbundsstyrelsen för det dåvarande 

kommunalförbundet Region Västerbotten beslutade 2014-02-27 § 18 att överlåta 
befogenheter till Skellefteå kommun att ingå avtal om allmän trafik för den 

avgränsade lokaltrafiken i kommunen samt stråket Skellefteå – Skelleftehamn. 
Kommunen har därefter direkt tilldelat det, av kommunen helägda Skellefteå buss 

AB, att bedriva trafiken. Bolaget genomför även skoltrafik för Skellefteå kommuns 

räkning. För Skellefteå buss ABs uppdrag att genomföra lokaltrafik och skoltrafik 
erfordras nya avtal. Utkast till avtal har därför upprättats för såväl lokaltrafiken som 

skoltrafiken.  
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Kommunfullmäktige behandlade ärendet 2021-12-14 § 374 och beslutade att 
återremittera ärendet "för att det ska göras en grundlig analys av det rättsliga 

läget, till exempel om den direkttilldelning som föreslås strider mot 
upphandlingsregelverket och /eller konkurrenslagstiftningen; i det fall att ärendet 

strider mot upphandlingsregelverket och/eller konkurrenslagstiftningen återkomma 

med förändringar av ärendet, exempelvis ett upphandlingsförfarande; samt göra en 
bedömning om lämnade koncernbidrag till Skellefteå Buss AB enligt EUs 

statsstödsregler och/eller brott mot konkurrenslagstiftningen”. 

Kommunledningskontoret har, som en del av beredningen av ärendet, fört en 

dialog med bland annat Sveriges Kommuner och Regioner (SKR) och nationella 
jurister specialiserade inom områden som såväl upphandlingsregler som 

statsstödsregler.  

Under ett antal år har det funnits tankar på att genomföra omstrukturering av 
Skellefteå buss som inte förts fram till konkreta förslag. Under tiden har kommunen 

genomfört omstruktureringar och förändringar vad gäller t.ex. lokalisering av 
Skellefteå buss depå i Skellefteå, till Östra Navet där även kommunala 

verksamheter inom Samhällsbyggnadsförvaltningen är placerad. Lokalisering av det 

kommunägda kollektivtrafikbolaget till Östra Navet kombinerat med samverkan med 
kommunens verksamheter är ett led i den fortsatta utvecklingen och planering av 

infrastruktur, hållbara lösningar för resandet inom kommunen, etc. 

För den fortsatta utvecklingen är det lämpligt att fortsätta den omstrukturering som 

diskuterats under många år, det vill säga att dela upp verksamheten i Skellefteå 
Buss AB utifrån de olika uppdragen, i samband med den omställning Skellefteå 

kommun står inför med nya etableringar, bostadsområden, med mera 

Den förväntade befolkningsökningen gör att vikten av en väl fungerande 
kollektivtrafik till ett prioriterat område med kopplingar till andra nyttigheter 

kommunen tillhandahåller för ett ökat resande med kollektiva färdmedel. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att verksamheten i Skellefteå buss AB delas upp i två 
olika aktiebolag som ska benämnas Skellefteå Lokaltrafik AB respektive Skellefteå 

Regiontrafik AB (beslutspunkt 1); att namnet Skellefteå Buss registreras samtidigt 

som särskilt företagsnamn (beslutspunkt 2); att kommunstyrelsen får i uppdrag att 
upprätta underlag för att genomföra bolagsbildning och uppdelning av 

verksamheten (beslutspunkt 3); att det nybildade bolaget Skellefteå Regiontrafik AB 
avvecklas i takt med att avtalen med extern part löper ut (beslutspunkt 4); att 

kommunstyrelsen får i uppdrag att upprätta underlag för förändringar i avtal för 
lokaltrafik mellan Skellefteå kommun och föreslagen ny part efter uppdelning av 

Skellefteå buss ABs verksamhet, med löptid 10 år (beslutspunkt 5); att 

kommunstyrelsen får i uppdrag att upprätta underlag för förändringar i avtal för 
skoltrafik mellan Skellefteå kommun och föreslagen ny part efter uppdelning av 

Skellefteå buss ABs verksamhet, med löptid 2 + 1 + 1 år (beslutspunkt 6); att 
kommunstyrelsen får i uppdrag att analysera konsekvenserna av att överföra 

trafikplaneringsfunktionen från Skellefteå buss AB till kommunen (beslutspunkt 7); 

samt att kommunstyrelsen får i uppdrag att tillsammans med Region Västerbotten 
utreda utformningen av den allmänna kollektivtrafiken i Skellefteå kommun på 

medellång och lång sikt. Behovet grundas i den pågående samhällsomvandlingen i 
kommunen (beslutspunkt 8). 

Lorents Burman (S), Markku Abrahamsson (SD), Filip Palukka (V) samt Linnea 

Öhman (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Andreas Löwenhöök (M), Carina Sundbom (C), Per Boström (KD) samt Christina 

Soldan (L) yrkar att kommunfullmäktige beslutar att dela upp verksamheten i 
Skellefteå buss AB i två olika aktiebolag som ska benämnas Skellefteå Lokaltrafik 
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AB respektive Skellefteå Regiontrafik AB (beslutspunkt 1); att namnet Skellefteå 
Buss registreras samtidigt som särskilt företagsnamn (beslutspunkt 2); att 

kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att bereda underlag för att 
genomföra bolagsbildning och uppdelning av verksamheten (beslutspunkt 3); att 

kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att bereda underlag som 

möjliggör att det så snart som möjligt kan genomföras nya upphandlingar av den 
regiontrafik, där det nybildade bolaget Skellefteå Regiontrafik AB blir 

avtalspart/utförare genom denna bolagslbildning, samt att Skellefteå Regiontrafik 
AB:s avtal med extern part sägs upp så snart som möjligt (beslutspunkt 4); att 

kommunfullmäktige beslutar att det nybildade bolaget Skellefteå Regiontrafik AB 
avvecklas när avtalen med extern part har avslutats (beslutspunkt 5); att 

kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att bereda underlag för att 

lokaltrafiken (stadstrafiken) i Skellefteå så snart som möjligt ska upphandlas i 
konkurrens, med en avtalstid om 10 år (beslutspunkt 6); att kommunfullmäktige 

ger kommunstyrelsen i uppdrag att, utifrån genomförd utredning enligt 
kommunstyrelsens beslut 2021-11-23, § 441, återkomma med förslag på vilka delar 

av skoltrafiken som ska linjeläggas samt bereda underlag för att beställd skoltrafik 

ska upphandlas i konkurrens, med en avtalstid om 2 + 1 + 1 år (beslutspunkt 7); 
samt att kommunfullmäktige ger kommunstyrelsen i uppdrag att analysera 

konsekvenserna av att överföra trafikplaneringsfunktionen från Skellefteå buss AB 
till kommunen (beslutspunkt 8)". 

 

Beslutsgång 

Ordföranden ställen proposition på kommunstyrelsens förslag samt Andreas 
Löwenhööks m fl yrkande, och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag.  

Votering begärs och verkställs enligt följande godkända voteringsproposition: "Den 
som stöder kommunstyrelsens förslag röstar ja, den som stöder Andreas 

Löwenhööks m fl yrkande röstar nej." 

Omröstningsresultat 

Vid omröstningen avges 42 ja-röster och 23 nej-röster. Hur var och en röstat 
framgår av till denna paragraf bifogade förteckning. 

Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunstyrelsen 2022-12-13 § 365 

Skrivelse, Svenskt Näringsliv 2022-12-06 
Tjänsteskrivelse, kommunledningskontoret 2022-11-02 

Protokoll, kommunfullmäktige 2021-12-14 § 374 

Skrivelse, Svenskt Näringsliv 2021-12-10 
Protokoll, kommunstyrelsens 2021-11-23 § 442 

Tjänsteskrivelse, kommunledningskontoret 2021-11-19 
Bilaga, tjänstekontrakt avseende skolskjutstrafiken i Skellefteå kommun 

Bilaga, tjänstekontrakt avseende kollektivtrafiken i Skellefteå tätort med bilagor 

____________________________________________________________________
_______ 

Beslutet sänds till: 
Skellefteå buss AB 

Samhällsbyggnadsnämnden 
Kommunledningskontoret, finans och juridik 

Kommunledningskontoret, samhällsutveckling 
Skellefteå Stadshus AB 
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Voteringsförteckning § 22  
Ja röstar: 

Anna Lundström (S), Annika Bray (S), Annamaria Hedlund (S), Daniel Envall (S), 
Carina Lillbacka (S), Elisabeth Lundström (S), Evelina Fahlesson (S), Felicia 

Lundmark (S), Solveig Widmark Andersson (S), Iosif Karambotis (S), Isak Rådahl 
(S), Kamel Mnad (S), Kenneth Fahlesson (S), Lorents Burman (S), Magnus Nilsson 

(S), Malin Berglund (S), Jasmin Ravaghi (S), Martin Hedqvist (S), Mats Ekman (S), 
Sara Keisu-Lundh (S), Ann Åström (S), Daniel Sjögren (S), Daniel Ådin (S), Fredrik 

Stenberg (S), Kevin Stenberg (S), Kristin Lundmark (S), Peter Stensmar (S), Tomas 

Teglund (S) 
Elisabeth Lundqvist (SD), Magnus Bergmark (SD), Tony Rönnqvist SD), Markku 

Abrahamsson (SD), Pär Sehlstedt (SD), Henrik Öhman (SD), Mattias Gadd (SD), 
Filip Palukka (V), Joakim Wallström (V), Maria Karlsson (V), Weidan Gong (V), Lova 

Torstensson (V), 

Monica Lindow (MP), Linnea Öhman (MP). 
 

Nej röstar: 
Andreas Löwenhöök (M), Anette Lindgren (M), Henry Andersson (M), Kaisa Edström 

(M), Kjell Lindström (M), Micaela Löwenhöök (M), Sinikka Lindquist (M), Helen 

Lundmark (M), Johan Söderberg (M), Per-Ivar Skogqvist (M), Viktoria Sundin (M), 
Carina Sundbom (C), Pär Brubäcken (C), Ann-Sofi Burström (C), Kjell Bergmark (C), 

Kornelia Paulander (C), Mirjam Abrahamsson (C),  
Andrea Boman (KD), Frida Löfroth (KD), Lena Forman (KD), Per Boström (KD), 

Christina Soldan (L), Jens Wennberg (L),  
 



SKELLEFTEÅ KOMMUN 
Kommunfullmäktige 

PROTOKOLL 
2023-01-31 

50 (111) 

 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

  

 

§ 23 Dnr KS 2022-000732 450 

Renhållningsordningens lokala föreskrifter och 
avfallsplan 2023-2030 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Nya lokala föreskrifter om avfallshanteringen för Skellefteå kommun 

daterad 2022-10-25, att gälla från och med 2023-02-01, inklusive bilagor 1-
3, fastställs enligt samhällsbyggnadsnämndens förslag 2022-11-14 § 205. 

2. Ny avfallsplan för perioden 2023-2030 daterad 2022-10-25, inklusive 

tillhörande bilagor 1-3, fastställs enligt samhällsbyggnadsnämndens förslag 
2022-11-14 § 205. 

3. Uppföljning av avfallsplanens mål ska ske av respektive nämnd vid 
delårsbokslut i april och augusti samt vid bokslut i december. 

4. Samhällsbyggnadsnämnden får i uppdrag att fortsätta med fastighetsnära 
insamling av grovavfall en gång per år, samt att göra nödvändiga 

revideringar i renhållningsordningens lokala föreskrifter 

Inlägg 
Sara Keisu-Lundh (S), Jens Wennberg (L), Linnea Öhman (MP) samt Carina 

Sundbom (C) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Samhällsbyggnadsnämnden behandlade 2022-11-14 § 205 ärendet 
"Renhållningsordningens lokala föreskrifter och avfallsplan 2023 – 2030”. Nämnden 

beslutade att föreslå kommunfullmäktige fastställa nya lokala föreskrifter och nya 
avfallsplan samt hur uppföljning skall ske. Nämnden föreslog även 

kommunfullmäktige ge nämnden i uppdrag att fortsätta med fastighetsnära 
insamling av grovavfall en gång per år samt, under förutsättning att sådant 

uppdrag lämnas, en utvärdering ska presenteras för nämnden efter två års 

genomförande. 

Enligt miljöbalken (1998:808), 15 kapitel 41 § ska det för varje kommun finnas en 

renhållningsordning. Renhållningsordningen består av föreskrifter om 
avfallshantering för Skellefteå kommun samt en avfallsplan. Avfallsplanen gäller för 

perioden 2023-2030 och ersätter den gamla avfallsplanen. I avfallsplanen finns fem 

(5) målområden föreslagna:  

 Förebygga avfall – Mängden avfall ska minska 

 Återvinning – Avfallet ska återgå i ett kretslopp så långt det är möjligt 

 Nedskräpning – Avfall hör inte hemma i naturen 

 Fossilfri fordonsflotta – Transport och insamling ska drivas på ett hållbart 

sätt  

 Fysisk planering – God avfallshantering är en del av en hållbar 

samhällsutveckling. 

Vid samhällsbyggnadsnämndens sammanträde i augusti 2022 godkändes att förslag 

till renhållningsordningens nya lokala föreskrifter och ny avfallsplan fick ställas ut 
för allmänhetens granskning. Föreskrifterna har varit utställda mer än fyra veckor 

under hösten 2022. 
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Totalt har fyra synpunkter på förslaget till lokala föreskrifter och avfallsplan 
inkommit. Samtliga synpunkter har bearbetats och en ny version till nya lokala 

föreskrifter om avfallshanteringen för Skellefteå kommun och avfallsplan för 
perioden 2023-2030, daterade 2022-10-25 har tagits fram. 

Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att nya lokala föreskrifter om avfallshanteringen för 

Skellefteå kommun daterad 2022-10-25, att gälla från och med 2023-02-01, 
inklusive bilagor 1-3, fastställs enligt samhällsbyggnadsnämndens förslag 2022-11-

14 § 205 (beslutspunkt 1); att ny avfallsplan för perioden 2023-2030 daterad 2022-

10-25, inklusive tillhörande bilagor 1-3, fastställs enligt samhällsbyggnadsnämndens 
förslag 2022-11-14 § 205 (beslutspunkt 2); att uppföljning av avfallsplanens mål 

ska ske av respektive nämnd vid delårsbokslut i april och augusti samt vid bokslut i 
december (beslutspunkt 3); samt att samhällsbyggnadsnämnden får i uppdrag att 

fortsätta med fastighetsnära insamling av grovavfall en gång per år, samt att göra 

nödvändiga revideringar i renhållningsordningens lokala föreskrifter (beslutspunkt 
4). 

Sara Keisu-Lundh (S) samt Linnea Öhman (MP) yrkar bifall till kommunstyrelsens 
förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 

kommunfullmäktiges beslut. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2022-12-13 § 366 
Protokoll, kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-11-29 § 350 

Protokoll, samhällsbyggnadsnämnden 2022-11-14 § 205 

Tjänsteskrivelse, förvaltningen samhällsbyggnad 2022-10-25 
Styrdokument, Renhållningsordning - Föreskrifter om avfallshanteringen för 

Skellefteå kommun med bilagor, daterad 2022-10-25  
Styrdokument, Renhållningsordning - Avfallsplan för perioden 2023-2030, daterad 

2022-10-25 

Styrdokument, Bilaga 1 Mål, ansvarsfördelning och grunddata Avfallsplan 2023-
2030, daterad 2022-10-25  

Styrdokument, Bilaga 2 Miljöbedömning Avfallsplan 2023-2030, daterad 2022-10-25 
Styrdokument, Bilaga 3 Uppföljning av avfallsplan 2018-2022, Avfallsplan 2023-

2030 
____________________________________________________________________

_______ 

Beslutet sänds till 
Samhällsbyggnadsnämnden 
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§ 24 Dnr KS 2021-000720 009 

Förslag till strategi mot prostitution, 
människohandel och köp av sexuella tjänster i 
Skellefteå kommun 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Strategi mot prostitution, människohandel och köp av sexuella tjänster i 

Skellefteå kommun fastställs enligt socialnämndens förslag 2022-10-26 § 
246 med vid dagens sammanträde beslutade ändringar i bilaga 2. 

2. Socialnämnden får i uppdrag att årligen följa upp strategin, samt att vid 
behov lämna förslag till kommunfullmäktige på reviderad strategi. 

3. Strategins bilaga 2 enbart skall ange kontaktuppgifter till funktioner, ej som 

i förslaget till personer. 

4. Dokumentet skall rubriceras i enlighet med ärenderubriken, dvs "strategi". 

Inlägg 
Linnea Öhman (MP), Carina Sundbom (C), Markku Abrahamsson (SD), Iosif 

Karambotis (S) samt Christina Soldan (L) yttrar sig.  

Sammanfattning 

Socialnämnden beslutade 2021-10-28 § 207 att föreslå kommunfullmäktige 
godkänna ett handlingsprogram mot prostitution, människohandel och köp av 

sexuella tjänster; att ge nämnden i uppdrag att årligen följa upp och revidera 
programmet; samt att ge socialkontoret i uppdrag att mellan nämndens 

revideringar, ansvara för att göra redaktionella korrigeringar i detsamma.  

Kommunfullmäktige beslutade 2022-02-15 § 37 att ärendet återremitteras till 
socialnämnden för att programmet skall kompletteras med konkreta förslag till 

åtgärder samt ej lämna synpunkter på Region Västerbottens verksamhet.  

Socialnämnden beslutade 2022-10-26 § 246 att föreslå kommunfullmäktige att 

godkänna ett reviderat förslag till handlingsprogram mot prostitution, 
människohandel och köp av sexuella tjänster i Skellefteå kommun, samt att 

nämnden ska få i uppdrag att årligen följa upp och vid behov revidera programmet 

vartannat år. 

Kommunstyrelsen konstaterade vid sin behandling av ärendet att dokumentet, 

enligt Skellefteå kommuns modell för styrande dokument, bör betecknas som en 
strategi, inte som ett handlingsprogram. 

Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att strategi mot prostitution, människohandel och köp av 

sexuella tjänster i Skellefteå kommun fastställs enligt socialnämndens förslag 2022-

10-26 § 246 (beslutspunkt 1); samt att socialnämnden får i uppdrag att årligen följa 
upp strategin, samt att vid behov lämna förslag till kommunfullmäktige på reviderad 

strategi (beslutspunkt 2). 

Carina Sundbom (C), Markku Abrahamsson (SD), Iosif Karambotis (S) samt 

Christina Soldan (L) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Carina Sundbom (C) samt Iosif Karambotis (S) yrkar att strategins bilaga 2 enbart 

skall ange kontaktuppgifter till funktioner, ej som i förslaget till personer. 
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Christina Soldan (L) yrkar att dokumentet skall rubriceras i enlighet med 
ärenderubriken, dvs "strategi". 

Beslutsgång 1 
Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag, och finner att 

kommunfullmäktige bifaller detsamma. 

Beslutsgång 2 

Ordföranden ställer proposition på Carina Sundboms m fl yrkande, och finner att 
kommunfullmäktige bifaller detsamma. 

Beslutsgång 3 
Ordföranden ställer proposition på Christina Soldans yrkande, och finner att 

kommunfullmäktige bifaller detsamma. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2022-12-13 § 365 
Protokoll, socialnämnden 2022-10-26 § 246 

Tjänsteskrivelse, socialkontoret 2021-09-22 

Bilaga, handlingsprogram mot prostitution, människohandel och köp av sexuella 
tjänster 

Protokoll, kommunfullmäktige 2022-10-26 § 246 
Protokoll kommunstyrelsen protokoll 2021-12-21 § 501 

Protokoll, socialnämnden 2021-10-28 § 207 
Tjänsteskrivelse, socialkontoret 2021-10-01 

Förslag till handlingsprogram 

____________________________________________________________________
________ 

Beslutet sänds till 
Samtliga nämnder 
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§ 25 Dnr KS 2022-000746 107 

Skelleftebostäder ABs förvärv av Lindbäcks 
fastigheter Skellefteå AB (under namnändring till 
Skelleftebostäder Skellefteå Frigg 5 AB), 
godkännande av bolagsordning, samt val av 
styrelse, revisor, lekmannarevisor och 
ägarombudombud  

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Bolagsordning för av Lindbäcks fastigheter Skellefteå AB (under 

namnändring till Skelleftebostäder Skellefteå Frigg 5 AB) godkänns enligt 

styrelsen för Skellefteå Stadshus ABs beslut 2022-11-17 § 318. 

2. Bolagets namnändring till Skelleftebostäder Frigg 5 AB godkänns. 

3. Harriet Classon, Ulrika Larsson och Helena Markgren utses till ledamöter i 
styrelsen för bolaget för perioden fram till slutet av den årsstämma som 

omfattar mandatperioden 2018 – 2022.  

4. Harriet Classon utses till styrelsens ordförande för perioden fram till slutet 
av den årsstämma som omfattar mandatperioden 2018 – 2022.   

5. Gunilla Åström utses till lekmannarevisor för perioden fram till slutet av den 
årsstämma som omfattar mandatperioden 2018 – 2022. 

6. Ann Åström utses till ägarombud fram till slutet av den årsstämma som 

omfattar mandatperioden 2018 – 2022. 

Sammanfattning 
Styrelsen för Skellefteå Stadshus AB beslutade 2022-11-17 § 318 att föreslå 

kommunfullmäktige godkänna förslag till styrelse, bolagsordning m m i Lindbäcks 

Fastigheter Skellefteå AB (under namnändring till Skelleftebostäder Frigg 5 AB). 
Förvärvet av bolaget är godkänt av kommunfullmäktige 2020-05-18. 

Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunstyrelsen 2023-01-10 § 18 

Protokoll Skellefteå Stadshus ABs styrelse 2022-11-17 § 318 
Beslutsunderlag styrelse, bolagsordning, revisorer mm Skelleftebostäder Frigg 5 AB 

Bolagsordning Skelleftebostäder Frigg 5 AB 

Beslutsunderlag tidigare tillträde Frigg 
Ändringsavtal till aktieöverlåtelseavtal 

Protokoll Skellefteåbostäder ABs Styrelse 2022-11-09 
____________________________________________________________________

____________ 
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Beslutet sänds till 
Skelleftebostäder AB 

Skellefteå Stadshus AB 
Förvaltningen support och lokaler, lönecenter förtroendevalda 

Kommunstyrelsens sekretariat, ansvariga för Troman 

Harriet Classon 
Ulrika Larsson 

Helena Markgren 
Gunilla Åström 

Ann Åström 
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§ 26 Dnr KS 2022-000745 003 

Ägardirektiv, Science City Skellefteå AB 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ägardirektiv för Science City Skellefteå AB fastställs enligt styrelsen för Skellefteå 

Stadshus ABs beslut 2022-11-17 § 320 

Sammanfattning 
Styrelsen för Skellefteå Stadshus ABs beslutade 2022-11-17 § 320 att föreslå 

kommunfullmäktige fastställa nytt ägardirektiv för Science City Skellefteå AB. 

Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunstyrelsen 2023-01-10 § 19 

Protokoll, styrelsen för Skellefteå Stadshus AB 2022-11-17 § 320 

Förslag, nytt ägardirektiv Science City Skellefteå AB  
Förslag, ägardirektiv Science City Skellefteå AB med ändringar markerade 

____________________________________________________________________
_____________ 

Beslutet sänd till 
Skellefteå Stadshus AB 
Science City Skellefteå AB 
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§ 27 Dnr KS 2022-000774 106 

Ändring av förbundsordning för 
Samordningsförbundet Skellefteå-Norsjö 

Kommunfullmäktiges beslut 
Förbundsordning för Samordningsförbundet Skellefteå-Norsjö fastställs enligt 

samordningsförbundets styrelses förslag 2022-09-28 § 40. 

Sammanfattning 

Styrelsen för samordningsförbundet Skellefteå-Norsjö beslutade 2022-09-28 § 40 
att föreslå kommunfullmäktige i Skellefteå och Norsjö kommuner, Region 

Västerbotten, Försäkringskassan samt Arbetsförmedlingen att anta en ny 
förbundsordning för förbundet. Ändringen i förhållande till nu gällande 

förbundsordning är att det blir möjligt att anställa förbundschef via 

tjänsteköpsavtal. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-01-10 § 20 
Skrivelse, följebrev uppdaterad förbundsordning 

Protokoll, styrelsen för samordningsförbundet Skellefteå-Norsjö  
2022-09-28 § 40 

Bilaga, förslag till ny förbundsordning 

____________________________________________________________________
____________ 

Beslutet sänds till 
Samordningsförbundet Skellefteå-Norsjö 

Norsjö kommun 
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§ 28 Dnr KS 2022-000756 106 

Godkännande av årsredovisning 2018, 
Regionförbundet Västerbottens län, samt 
ansvarsfrihet för förbundsstyrelsen 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Regionförbundet Västerbottens läns årsredovisning 2018 godkänns. 

2. Förbundsstyrelsen samt de enskilda medlemmarna i denna beviljas 
ansvarsfrihet. 

Jäv 
Filip Palukka (V) deltar på grund av jäv ej i behandlingen eller beslutet. 

Sammanfattning 
Regionförbundet Västerbottens län avvecklades per 2018-12-31. En årsredovisning 

för 2018 upprättades och har skickats ut till samtliga 16 medlemmar för 
godkännande och beslut i ansvarsfrågan.  

Regionförbundet informerar även om att likvidationen nu är avslutad, tillgångar och 
skulder och övriga åtaganden är reglerade eller överförda till Region Västerbotten 

och en fördelning av kvarvarande bankmedel har beräknats. Fördelningsnyckeln vid 

denna beräkning är respektive medlems inbetalade avgifter till regionförbundet 
under dess levnadstid, det vill säga under perioden 2008-2018. Detta i enlighet 

med § 23 i regionförbundets förbundsordning. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-01-10 § 21 
Missiv, likvidation Regionförbundet Västerbotten 

Slutredovisning, likvidation Regionförbundet Västerbotten 

Skrivelse, granskning av slutredovisning, likvidation Regionförbundet Västerbotten 
Granskningsrapport slutredovisning 2022, Regionförbundet Västerbotten 

Revisionsberättelse 2018, Regionförbundet Västerbotten 
Årsredovisning 2018, Regionförbundet Västerbotten 

____________________________________________________________________
_______ 

Beslutet sänds till 
Kommunledningskontoret, finans och juridik 

Regionförbundet Västerbotten 
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§ 29 Dnr KS 2022-000806 024 

Finansiering av aktiva åtgärder för jämställda löner 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Socialnämnden tilldelas en ramökning på 5,9 miljoner kronor år 2023 för 

finansiering av åtgärder för jämställda löner. 

2. Ramökningen på 5,9 miljoner finansieras med utökade generella 
statsbidrag år 2023. 

Inlägg 
Evelina Fahlesson (S) samt Andreas Löwenhöök (M) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Personalnämnden behandlade 2022-12-09 § 134 ärendet ”Lönekartläggning 2022 

och aktiva åtgärder för jämställda löner” och godkände ett förslag till åtgärder för 
att säkerställa att likvärdiga arbeten ska ha likvärdig lön. Nämnden beslutade även 

att rekommendera kommunfullmäktige att finansiera åtgärderna genom ett tillskott 
av kommunbidraget till socialnämnden från och med januari 2023 motsvarande 5,9 

miljoner kronor. 

Kommunledningskontoret föreslår att det extra löneutrymmet finansieras genom att 
ianspråkta det av regeringen utökade generella statsbidraget för år 2023. 

Omfattningen på detta är dock inte fastställd, men beräknas uppgå till cirka 27 
miljoner kronor för Skellefteå kommun. Därför görs bedömningen att även om 

utökningen inte blir i den omfattning som aviserats av regeringen, det ändå 
kommer att vara tillräckligt för att finansiera det aktuella utökade kommunbidraget. 

Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att socialnämnden tilldelas en ramökning på 5,9 miljoner 

kronor år 2023 för finansiering av åtgärder för jämställda löner (beslutspunkt 1); 

samt att ramökningen på 5,9 miljoner finansieras med utökade generella 
statsbidrag år 2023 (beslutspunkt 2). 

Evelina Fahlesson (S) samt Andreas Löwenhöök (M) yrkar bifall till 
kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 

kommunfullmäktiges beslut. 
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Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunstyrelsen 2023-01-10 § 9 

Tjänsteskrivelse, kommunledningskontoret, 2022-12-15 
Protokoll, personalnämnden 2022-12-09 § 134 

Tjänsteskrivelse, kommunledningskontoret, 2022-11-18 
____________________________________________________________________

_________ 

Beslutet sänds till 

Socialnämnden 
Personalnämnden 

Kommunstyrelsen, finans och juridik 
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§ 30 Dnr KS 2022-000796 049 

Finansiering av extra löneutrymme 2023, 
socialnämnden, för- och grundskolenämnden samt 
gymnasienämnden  

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Socialnämnden tilldelas en ramökning på 2,5 miljoner kronor år 2023 för 

finansiering av extra löneutrymme. 

2. För- och grundskolenämnden tilldelas en ramökning på 4,8 miljoner kronor 

år 2023 för finansiering av extra löneutrymme. 

3. Gymnasienämnden tilldelas en ramökning på 1,2 miljoner kronor år 2023 

för finansiering av extra löneutrymme. 

4. Ramökningarna, totalt 8,5 miljoner kronor, finansieras med utökade 
generella statsbidrag år 2023. 

Inlägg 
Evelina Fahlesson (S) yttrar sig.  

Sammanfattning 
Personalnämnden behandlade 2022-12-09 § 135 ärendet ”Löneöversyn 2023” och 

godkände ett förslag till utrymme för 2023 års löneöversyn. Utöver det generella 
utrymmet på 3% av lönesumman beslutade nämnden att socialkontoret samt 

utbildning och arbetsmarknad tilldelas ett extra utrymme på 0,5% på den totala 
lönesumman. Det extra utrymmet ska, enligt till personalnämndens ärende hörande 

beslutsunderlag, fördelas utifrån viktning av de två förvaltningarnas totala 

lönesummor. Utrymmet fördelas på yrkesgrupperna sjuksköterskor, 
arbetsterapeuter, fysioterapeuter, biståndsbedömare vård och omsorg, 

enhetschefer inom vård och omsorg och stöd och service samt lärare/pedagoger. 

Kommunledningskontoret föreslår att det extra löneutrymmet finansieras genom att 

ianspråkta det av regeringen utökade generella statsbidraget för år 2023. 
Omfattningen på detta är dock inte fastställd, men beräknas uppgå till cirka 27 

miljoner kronor för Skellefteå kommun. Därför görs bedömningen att även om 

utökningen inte blir i den omfattning som aviserats av regeringen, det kommer att 
vara tillräckligt för att finansiera det aktuella extra löneutrymmet. 

Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att socialnämnden tilldelas en ramökning på 2,5 miljoner 

kronor år 2023 för finansiering av extra löneutrymme (beslutspunkt 1); att för- och 
grundskolenämnden tilldelas en ramökning på 4,8 miljoner kronor år 2023 för 

finansiering av extra löneutrymme (beslutspunkt 2); att gymnasienämnden tilldelas 

en ramökning på 1,2 miljoner kronor år 2023 för finansiering av extra löneutrymme 
(beslutspunkt 3); samt att ramökningarna, totalt 8,5 miljoner kronor, finansieras 

med utökade generella statsbidrag år 2023 (beslutspunkt 4). 

Evelina Fahlesson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 

kommunfullmäktiges beslut. 
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Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunstyrelsen 2023-01-10 § 10 

Tjänsteskrivelse, kommunledningskontoret 2022-12-12 
Protokoll, personalnämnden 2022-12-09 §135 

Tjänsteskrivelse, kommunledningskontoret 2022-11-22 
____________________________________________________________________

______________Beslutet sänds till 
Socialnämnden 
För- och grundskolenämnden 

Gymnasienämnden 
Personalnämnden 

Kommunledningskontoret, finans och juridik 
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§ 31 Dnr KS 2022-000670 752 

Egenavgift för arbetsresor med färdtjänst 2023 
(LSS) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Egenavgifter för arbetsresor med färdtjänst fastställs enligt följande: 

Färdsträcka 0 – 7 km: 26 kronor 

Färdsträcka 8 - 15 km: 31 kronor 

Färdsträcka 16 – 22 km:  35 kronor 

Färdsträcka 23 – 30 km: 42 kronor 

Färdsträcka 31 – 37 km: 46 kronor 

Färdsträcka 38 – 45 km: 50 kronor 

Färdsträcka 46 – 52 km: 54 kronor 

Färdsträcka 53 – 60 km: 58 kronor 

Färdsträcka 61 – 67 km: 62 kronor 

Färdsträcka 68 – 75 km: 66 kronor 

Färdsträcka 76 – 82 km: 70 kronor 

Färdsträcka 83 – 90 km: 74 kronor 

Reservation 
Carina Sundbom (C) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. Pär 

Brubäcken (C), Ann-Sofi Burström (C), Kjell Bergmark (C), Kornelia Paulander (C), 
Mirjam Abrahamsson (C), Per Boström (KD), Andreas Boman (KD), Frida Löfroth 

(KD), Lena Forsman (KD), Christina Soldan (L) samt Jens Wennberg (L) reserverar 

sig mot beslutet till förmån för Carina Sundboms yrkande. 

Inlägg 
Carina Sundbom (C), Iosif Karambotis (S), Magnus Nilsson (S) samt Markku 

Abrahamsson (SD) yttrar sig.  

Sammanfattning 
Socialnämnden beslutade 2022-10-26 § 237 att föreslå kommunfullmäktige besluta 

om höjningar av egna avgifter enligt en i beslutet ingående tabell.  

Bakgrunden är att varje kommun ska enligt grunderna i färdtjänstlagen 11 § 

bestämma grunderna för avgifterna inom färdtjänsten, om kommunen är 
tillståndsgivare. Lagen innehåller inga andra bestämmelser om avgifterna än att de 

ska vara skäliga och inte får överstiga självkostnaderna. Någon skyldighet att ha 

lägre avgifter för vissa resor finns inte. 

Egenavgifterna för arbetsresor har gällt sedan 2022-04-01. Förslaget innebär att 

egenavgiften för färdtjänstresor mellan bostad och arbete samt vissa studier höjs 
med fyra kronor per intervall förutom för resor upp till 15 kilometer där avgiften 

ligger kvar på samma nivå som 2022. 
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Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att Egenavgifter för arbetsresor med färdtjänst fastställs 

enligt följande: Färdsträcka 0 – 7 km: 26 kronor; Färdsträcka 8 - 15 km: 31 kronor; 
Färdsträcka 16 – 22 km:  35 kronor; Färdsträcka 23 – 30 km: 42 kronor; 

Färdsträcka 31 – 37 km: 46 kronor; Färdsträcka 38 – 45 km: 50 kronor; 
Färdsträcka 46 – 52 km: 54 kronor; Färdsträcka 53 – 60 km: 58 kronor; 

Färdsträcka 61 – 67 km: 62 kronor; Färdsträcka 68 – 75 km: 66 kronor; 
Färdsträcka 76 – 82 km: 70 kronor; Färdsträcka 83 – 90 km: 74 kronor. 

Carina Sundbom (C) yrkar att ett högkostnadsskydd införs för arbetsresor. Ett 

högkostnadsskydd motsvarande ett 30-dagars periodkort i kollektivtrafiken för 
aktuell sträcka. Maximalt ingår 44 resor per kalendermånad (två enkelresor per 

dag). 

Iosif Karambotis (S) samt Magnus Nilsson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens 

förslag.  

Beslutsgång 
Ordföranden ställen proposition på kommunstyrelsens förslag samt Carina 

Sundboms yrkande, och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt 
kommunstyrelsens förslag.  

Votering begärs och verkställs enligt följande godkända voteringsproposition: "Den 
som stöder kommunstyrelsens förslag röstar ja, den som stöder Carina Sundboms 

yrkande röstar nej." 

Omröstningsresultat 

Vid omröstningen avges 42 ja-röster och 21 nej-stöter, 2 ledamöter är frånvarande. 
Hur var och en röstat framgår av till denna paragraf bifogade förteckning. 

Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunstyrelsen 2022-12-13 § 365 

Protokoll, kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-11-29 § 344 

Protokoll, socialnämnden 2022-10-16 § 237 
Tjänsteskrivelse, socialkontoret 2022-09-27 

____________________________________________________________________
__________ 

Beslutet sänds till 
Socialnämnden 
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Voteringsförteckning § 31  
Ja röstar: 

Anna Lundström (S), Annika Bray (S), Annamaria Hedlund (S), Daniel Envall (S), 
Carina Lillbacka (S), Elisabeth Lundström (S), Evelina Fahlesson (S), Felicia 

Lundmark (S), Solveig Widmark Andersson (S), Iosif Karambotis (S), Isak Rådahl 
(S), Kamel Mnad (S), Kenneth Fahlesson (S), Lorents Burman (S), Magnus Nilsson 

(S), Malin Berglund (S), Jasmin Ravaghi (S), Martin Hedqvist (S), Mats Ekman (S), 
Sara Keisu-Lundh (S), Ann Åström (S), Daniel Sjögren (S), Lars Lundmark (S), 

Fredrik Stenberg (S), Kevin Stenberg (S), Kristin Lundmark (S), Peter Stensmar (S), 

Tomas Teglund (S), 
Annette Lundqvist (M), 

Elisabeth Lundqvist (SD), Magnus Bergmark (SD), Tony Rönnqvist SD), Markku 
Abrahamsson (SD), Pär Sehlstedt (SD), Henrik Öhman (SD), Mattias Gadd (SD), 

Filip Palukka (V), Joakim Wallström (V), Maria Karlsson (V), Weidan Gong (V), Lova 

Torstensson (V), 
Monica Lindow (MP). 

 
Nej röstar: 

Andreas Löwenhöök (M), Anette Lindgren (M), Henry Andersson (M), Kaisa Edström 

(M), Kjell Lindström (M), Sinikka Lindquist (M), Helen Lundmark (M), Johan 
Söderberg (M), Per-Ivar Skogqvist (M), Viktoria Sundin (M), 

Carina Sundbom (C), Pär Brubäcken (C), Ann-Sofi Burström (C), Kjell Bergmark (C), 
Kornelia Paulander (C),  

Andrea Boman (KD), Frida Löfroth (KD), Lena Forman (KD), Per Boström (KD), 
Christina Soldan (L), Jens Wennberg (L),  

 

Frånvarande: 
Mirjam Abrahamsson (C), Linnea Öhman (MP). 
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§ 32 Dnr KS 2022-000671 706 

Omvårdnadsavgift 2023 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Omvårdnadsavgift 2023 fastställs till 95 kronor per timme.  

2. Den nya avgiften gäller från och med 2023-04-01. 

Sammanfattning 
Socialnämnden beslutade 2022-10-26 § 238 att föreslå kommunfullmäktige 

fastställa omvårdnadsavgift 2023 till 95 kronor per timme. 

Bakgrunden är att Skellefteå kommun har sedan 2013 en avgiftsmodell gällande 

avgifter för insatser enligt socialtjänstlagen, som är kopplat till maxtaxan. 
Avgiftsmodellen innebär en höjning med 1 krona per år. Inför avgiftsåret 2022 

frångick socialnämnden 2021-12-29 § 259 avgiftsmodellen och beslutade om 
höjning av omvårdnadsavgift till 90 kronor. 

Nämnden anför att jämfört med andra kommuner har Skellefteå kommun en 

relativt låg avgift för omvårdnadsinsatser. Nämnden föreslår att 
omvårdnadsavgiften höjs med 5 kronor, till 95 kr per timme, fr.o.m. 2023-04-01. 

Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunstyrelsen 2022-12-13 § 361 

Protokoll, kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-11-29 § 345 
Protokoll, socialnämnden 2022-10-16 § 238 

Tjänsteskrivelse, socialkontoret 2022-09-27 
____________________________________________________________________

______________Beslutet sänds till 
Socialnämnden 
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§ 33 Dnr KS 2022-000672 752 

Egenavgift för färdtjänst till och från daglig 
verksamhet 2023 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Egenavgiften för färdtjänst mellan bostad och daglig verksamhet fastställs 

till 22 kronor per enkelresa. 

2. Den nya avgiften gäller från och med 2023-04-01. 

Sammanfattning 
Socialnämnden beslutade 2022-10-26 239 att föreslår kommunfullmäktige fastställa 

egenavgiften för färdtjänst mellan bostad och daglig verksamhet till 22 kronor per 
enkelresa. 

Bakgrunden är att varje kommun ska enligt grunderna i färdtjänstlagen 11 § 

bestämma grunderna för avgifterna inom färdtjänsten, om kommunen är 
tillståndsgivare. Lagen innehåller inga andra bestämmelser om avgifterna än att de 

ska vara skäliga och inte får överstiga självkostnaderna. Någon skyldighet att ha 
lägre avgifter för vissa resor finns inte. 

Under 2019 gjordes drygt 44 000 resor till och från daglig verksamhet till en 

kostnad på drygt 7,5 miljoner kronor. 

Kommunfullmäktige fastställde 2021-12-16 § 49 gällande avgift år 2022 för resor till 

och från daglig verksamhet (SSF) till 20 kronor per enkelresa, oavsett längd på 
resan. År 2021 var 18 kronor gällande avgift resor till och från daglig verksamhet. 

Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunstyrelsen 2022-12-13 § 362 

Protokoll, socialnämnden 2022-10-16 § 240 
Tjänsteskrivelse, socialkontoret 2022-09-27 

____________________________________________________________________

__________ 

Beslutet sänds till 

Socialnämnden 
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§ 34 Dnr KS 2022-000673 752 

Egenavgift för färdtjänst till och från dagverksamhet 
2023 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Egenavgiften för färdtjänst mellan bostad och dagverksamhet fastställs till 

26 kronor per enkelresa. 

2. Den nya avgiften gäller från och med 2023-04-01. 

Sammanfattning 
Socialnämnden beslutade 2022-11-09 § 96 att föreslå kommunfullmäktige fastställa 

egenavgift för färdtjänsttill och från dagverksamhet till 26 kronor per enkelresa. 

Bakgrunden är att varje kommun ska enligt grunderna i färdtjänstlagen 11 § 

bestämma grunderna för avgifterna inom färdtjänsten, om kommunen är 

tillståndsgivare. Lagen innehåller inga andra bestämmelser om avgifterna än att de 
ska vara skäliga och inte får överstiga självkostnaderna. Någon skyldighet att ha 

lägre avgifter för vissa resor finns inte. 

Kommunfullmäktige fastställde 2021-12-16 § 48 avgift för år 2022 resor till och från 

dagverksamhet till 24 kronor per enkelresa, oavsett längd på resan. År 2021 var 

avgiften 22 kronor för resor till och från dagverksamhet. 

Dagverksamhet riktar sig till personer som har demenssjukdom och bor hemma. 

Avgiften för att åka färdtjänst till dagverksamhet är lägre än vad avgiften är för att 
åka buss, oavsett längd på resan. 

Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunstyrelsen 2022-12-13 § 363 

Protokoll, socialnämnden 2022-10-16 § 240 
Tjänsteskrivelse, socialkontoret 2022-09-27 

____________________________________________________________________

______________Beslutet sänds till 
Socialnämnden 
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§ 35 Dnr KS 2022-000241 702 

Nya taxor och avgifter enligt Alkohollagen samt 
delegation av framtida höjningar 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Avgifter för serveringstillstånd fastställs enligt bygg- och miljönämndens 

beslut 2022-11-17 § 290. 

2. Timtaxa vid påkallad tillsyn skall vara 1 100 kronor. 

3. Avgifterna enligt punkt 1 och 2 ovan gäller från och med 2023-03-01. 

4. Bygg- och miljönämnden får delegation att för varje kalenderår (avgiftsår) 
besluta att  höja de fastställda avgifterna med den procentsats för det 

innevarande kalenderåret i Prisindex för kommunal verksamhet (PKV) som 
finns publicerad på Sveriges kommuner och regioners hemsida i oktober 

månad. Utgångspunkt för indexuppräkning är oktober månad 2023. 

Reservation 

Andrea Löwenhöök (M) reserverar sig mot beslutet till förmån för eget yrkande. 
Anette Lindgren (M), Henry Andersson (M), Kaisa Edström (M), Kjell Lindström (M), 

Annette Lundqvist (M), Sinikka Lindquist (M), Helen Lundmark (M), Johan 

Söderberg (M), Per-Ivar Skogqvist (M) samt Viktoria Sundin (M) reserverar sig mot 
beslutet till förmån för Andreas Löwenhööks yrkande om återremiss.  

Inlägg 
Andreas Löwenhöök (M), Felicia Lundmark (S) samt Linnea Öhman (MP) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige behandlade 2022-06-14 § 182 ett förslag till nya taxor och 

avgifter enligt Alkohollagen och beslutade att ärendet återremitteras till bygg- och 
miljönämnden för att det ska konstrueras ett nytt avgiftssystem som syftar till att 

avveckla de omsättningsbaserade taxorna samt att premiera skötsamhet och att 
straffa fusk eller slarv (beslutspunkt 1); att avgiftssystemet ska bygga på följande 

parametrar: Platt grundavgift. I den fasta årliga avgiften ska inre tillsyn enligt 

tillsynsplan, förebyggande tillsyn och rådgivning ingå; tillsynsavgift med maxtaxa. 
Den rörliga avgiften ska beräknas genom att handläggningstiden multipliceras med 

timtaxan.  Maxtaxa på två timmar per tillfälle. Tillsynsfrekvensen fastställs i bygg- 
och miljönämndens tillsynsplan; löpande timavgift för fördjupad tillsyn. Om den 

ordinarie tillsynen, anmälningar eller annan information visar på skäl för fördjupad 

tillsyn ska tillståndshavaren debiteras per timme; tidsåtgång ska styra 
ansökningsavgifterna. Vid ansökan om tillstånd styr tidsåtgången enligt fasta 

beräkningar. Tillsynsavgift kan tillkomma för tillfälliga tillstånd enligt ordinarie taxa 
(beslutspunkt 2); samt att återremissen omfattar även en översyn av möjligheterna 

att samordna all tillsyn (beslutspunkt 3). 

Bygg- och miljönämnden beslutade 2022-11-17 § 290 att lämna ett förslag till nya 

avgifter för serveringstillstånd, samt att nämnden ska få delegation att för varje 

kalenderår (avgiftsår) besluta att höja de fastställda avgifterna med den 
procentsats för det innevarande kalenderåret i Prisindex för kommunal verksamhet 

(PKV) som finns publicerad på Sveriges kommuner och regioners hemsida i oktober 
månad. Utgångspunkt för indexuppräkning är oktober månad 2023. 

Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att avgifter för serveringstillstånd fastställs enligt bygg- 

och miljönämndens beslut 2022-11-17 § 290 (beslutspunkt 1); att timtaxa vid 
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påkallad tillsyn skall vara 1 100 kronor (beslutspunkt 2); att avgifterna enligt punkt 
1 och 2 ovan gäller från och med 2023-03-01 (beslutspunkt 3); samt att bygg- och 

miljönämnden får delegation att för varje kalenderår (avgiftsår) besluta att  höja de 
fastställda avgifterna med den procentsats för det innevarande kalenderåret i 

Prisindex för kommunal verksamhet (PKV) som finns publicerad på Sveriges 

kommuner och regioners hemsida i oktober månad. Utgångspunkt för 
indexuppräkning är oktober månad 2023 (beslutspunkt 4). 

Andreas Löwenhöök (M) yrkar att ärendet återremitteras till bygg- och 
miljönämnden för att se över omsättningsbaserade taxor samt upprättande av ett 

förslag i enlighet med kommunfullmäktiges beslut om återremiss 2022-06-14 § 182. 

Felicia Lundmark (S) samt Linnea Öhman (MP) yrkar att ärendet skall avgöras vid 

dagens sammanträde. 

Felicia Lundmark (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsgång 1 

Ordföranden ställer proposition på Andreas Löwenhööks yrkande om återremiss, 
och finner att kommunfullmäktige beslutar att ärendet skall avgöras vid dagens 

sammanträde. 

Votering begärs och verkställs enligt följande godkända voteringsproposition: "Den 

som stöder att ärendet skall avgöras i dag röstar ja, den som stöder Andreas 

Löwenhööks yrkande om återremiss röstar nej." 

Omröstningsresultat 1 
Vid omröstningen avges 36 ja-röster och 29 nej-stöter. Hur var och en röstat 

framgår av till denna paragraf bifogade förteckning. 

Beslutsgång 2 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 

kommunfullmäktiges beslut. 

 
Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunstyrelsen 2023-01-10 § 14 

Protokoll, bygg- och miljönämnden 2022-11-17 § 290 
Tjänsteskrivelse, förvaltningen samhällsbyggnad 2022-10-21 

Protokoll, kommunfullmäktige 2022-06-14 § 182 

Protokoll, kommunstyrelsen 2022-05-23 § 187 
Protokoll, bygg- och miljönämnden 2022-03-24 § 64  

Tjänsteskrivelse, förvaltningen samhällsbyggnad 2022-03-09 
____________________________________________________________________

______________Beslutet sänds till 
Bygg- och miljönämnden 
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Voteringsförteckning § 35 
Ja röstar: 

Anna Lundström (S), Annika Bray (S), Annamaria Hedlund (S), Daniel Envall (S), 
Carina Lillbacka (S), Elisabeth Lundström (S), Evelina Fahlesson (S), Felicia 

Lundmark (S), Solveig Widmark Andersson (S), Iosif Karambotis (S), Isak Rådahl 
(S), Kamel Mnad (S), Kenneth Fahlesson (S), Lorents Burman (S), Magnus Nilsson 

(S), Malin Berglund (S), Jasmin Ravaghi (S), Martin Hedqvist (S), Mats Ekman (S), 
Sara Keisu-Lundh (S), Ann Åström (S), Daniel Sjögren (S), Lars Lundmark (S), 

Fredrik Stenberg (S), Kevin Stenberg (S), Kristin Lundmark (S), Peter Stensmar (S), 

Tomas Teglund (S), 
Tony Rönnqvist SD),  

Filip Palukka (V), Joakim Wallström (V), Maria Karlsson (V), Weidan Gong (V), Lova 
Torstensson (V), 

Monica Lindow (MP), Linnea Öhman (MP). 

 
Nej röstar: 

Andreas Löwenhöök (M), Anette Lindgren (M), Henry Andersson (M), Kaisa Edström 
(M), Kjell Lindström (M), Annette Lundqvist (M), Sinikka Lindquist (M), Helen 

Lundmark (M), Johan Söderberg (M), Per-Ivar Skogqvist (M), Viktoria Sundin (M), 

Elisabeth Lundqvist (SD), Magnus Bergmark (SD), Markku Abrahamsson (SD), Pär 
Sehlstedt (SD), Henrik Öhman (SD), Mattias Gadd (SD), 

Carina Sundbom (C), Pär Brubäcken (C), Ann-Sofi Burström (C), Kjell Bergmark (C), 
Kornelia Paulander (C), Mirjam Abrahamsson (C),  

Andrea Boman (KD), Frida Löfroth (KD), Lena Forman (KD), Per Boström (KD), 
Christina Soldan (L), Jens Wennberg (L),  
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§ 36 Dnr KS 2022-000750 702 

Delegation av uppräkning av taxor och avgifter 
enligt Alkohollagen, Lag om tobak, Lag om vissa 
receptfria läkemedel och Lag om tobaksfria 
nikotinprodukter  

Kommunfullmäktiges beslut 

Bygg- och miljönämnden får delegation att för varje kalenderår (avgiftsår) besluta 
att höja de fastställda avgifterna med den procentsats för det innevarande 

kalenderåret i Prisindex för kommunal verksamhet (PKV) som finns publicerad på 

Sveriges kommuner och regioners hemsida i oktober månad. 

Sammanfattning 

Bygg- och miljönämnden beslutade 2022-11-17 § 291 föreslå kommunfullmäktige 
att delegera till nämnden att för varje kalenderår (avgiftsår) besluta att höja de 

fastställda avgifterna med den procentsats för det innevarande kalenderåret i 
Prisindex för kommunal verksamhet (PKV) som finns publicerad på Sveriges 

kommuner och regioners hemsida i oktober månad. 

Nämnden hänvisar till att för att intäkterna enligt taxan ska följa 

kostnadsutvecklingen och täcka kostnaderna behöver bygg- och miljönämnden ha 

möjlighet att indexuppräkna taxan i linje med kommunfullmäktiges beslut 2021-11-
30 § 345. I flera av nämndens taxor används Prisindex för kommunal verksamhet 

som även bedöms vara lämplig att använda för denna taxa 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2023-01-10 § 15 
Protokoll, bygg- och miljönämnden 2022-11-17 § 291 

Tjänsteskrivelse, samhällsbyggnadsförvaltningen 2022-10-14 

____________________________________________________________________
__________ 

Beslutet sänds till 
Bygg- och miljönämnden 
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§ 37 Dnr KS 2022-000729 806 

Taxor och avgifter, kulturnämnden 

Kommunfullmäktiges beslut 
Taxor och avgifter för kulturnämndens verksamheter fastställs enligt 

kulturnämndens beslut 2022-11-09 § 96. 

Sammanfattning 
Kulturnämnden beslutade 2022-11-09 § 96 att föreslå kommunfullmäktige fastställa 

taxor och avgifter för nämndens verksamheter, taxorna föreslås gälla från och med 
2023-01-01 och tills vidare. 

Bakgrunden är att nämndens verksamheter sett över sina taxor och avgifter. De 
föreslagna förändringarna gäller borttagande av taxan för förnyat lånekort samt 

införande av avgifter vid uthyrning av vissa instrument och annan utrustning för 
musikutövande.  

Arbetsutskottet konstaterar att ärendet kommer att behandlas på 

kommunfullmäktiges sammanträde i januari 2023, varför det inte kan träda i kraft 
förrän protokollet med fullmäktiges beslut har justerats och justeringen anslagits. 

Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunstyrelsen 2022-12-13 § 364 

Protokoll, kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-11-29 § 348 
Protokoll, kulturnämnden 2022-11-09 § 96  

Tjänsteskrivelse, kultur- och fritidskontoret 2022-10-20 
Bilaga, förslag till taxor och avgifter inom kulturnämndens verksamhetsområde 

Bilaga, jämförelse mellan nuvarande taxa och föreslagen ny taxa 

____________________________________________________________________

______________Beslutet sänd till 
Kulturnämnden 
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§ 38 Dnr KS 2022-000749 400 

Uppräkning av taxa för tillsyn enligt lagen om skydd 
mot internationella hot mot människors hälsa 2023 

Kommunfullmäktiges beslut 
Taxa för tillsyn enligt lagen om skydd mot internationella hot mot människors hälsa 

§ 4 ändras enligt bygg- och miljönämndens beslut 2022-11-17 § 294. 

Sammanfattning 

Bygg- och miljönämnden beslutade 2022-11-17 § 294 att föreslå 
kommunfullmäktige dels att höjs timavgiften enligt taxa för tillsyn enligt lagen om 

skydd mot internationella hot mot människors hälsa till 1 113 kronor, dels att 
taxans § 4 ändras om tillförs bestämmelse om förhöjd avgift vid sen bokning. 

Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunstyrelsen 2022-12-13 § 365 

Protokoll, bygg- och miljönämnden 2022-11-17 § 294 

Tjänsteskrivelse, förvaltningen samhällsbyggnad 2022-11-08 
____________________________________________________________________

______________Besluet sänds till 
Bygg- och miljönämnden 
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§ 39 Dnr KS 2022-000775 600 

Avgift för ansökan om start av enskild pedagogisk 
omsorg, fristående förskola och vissa fritidshem 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Avgift för ansökan om start av enskild pedagogisk omsorg är 24 500 

kronor. 

2. Avgift för ansökan om förändring i befintlig verksamhet i enskild 

pedagogisk omsorg är 12 250 kronor. 

3. Avgift för ansökan om start av fristående förskola eller vissa fritidshem är 
27 000 kronor. 

4. Avgift för ansökan om förändring i befintlig verksamhet inom fristående 
förskola eller vissa fritidshem är 13 500 kronor. 

5. Avgifterna börjar gälla 2023-02-01. 

6. Detta beslut om avgifter ersätter kommunfullmäktiges beslut  

2019-09-04 § 245. 

7. Avgift betalas före handläggning påbörjas och återbetalas inte vid 
eventuellt avslag. 

Jäv 
Andreas Löwenhöök (M) deltar på grund av jäv ej i behandlingen eller beslutet. 

Sammanfattning 
För- och grundskolenämnden beslutade 2022-11-23 § 122 att föreslå 

kommunfullmäktige fastställa avgift för ansökan om start av enskild pedagogisk 
omsorg, fristående förskola och vissa fritidshem från 2023-03-01. 

Nämnden anför att kommuner har sedan tidigare ett godkännande- och 
tillsynsansvar av fristående förskolor och vissa fritidshem. Kommuner har också ett 

godkännande- och tillsynsansvar för enskild pedagogisk omsorg. Nytt från 2023-01-

01 är att godkännandeansvaret för enskild pedagogisk omsorg utökas med ägar- 
och ledningsprövning vilket är ett ganska omfattande arbete. 

För att behandla ansökningar av dessa slag har kommunen enligt Skollagen rätt att 
ta ut en avgift. Eftersom arbetet med att godkänna enskild pedagogisk omsorg 

tidigare inte varit så omfattande och det dessutom inte funnits lagstöd för att 

avgiftsbelägga hanteringen av ansökningarna, finns idag ingen avgift fastställd av 
kommunfullmäktige. För att vara likvärdigt med hantering av ansökningar för 

fristående förskolor och vissa fritidshem införs nu en avgift vid ansökningar om 
pedagogisk omsorg. Tidigare avgifter justeras samtidigt. 

 
Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunstyrelsen 2022-01-10 § 16 

Protokoll, för- och grundskolenämnden beslutade 2022-11-23 § 122 
Tjänsteskrivelse, utbildning och arbetsmarknad 2022-11-01 

Protokoll, kommunfullmäktige 2019-09-24 § 245 
____________________________________________________________________

______________Beslutet sänds till 
För- och grundskolenämnden 
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§ 40 Dnr KS 2022-000829 102 

Avsägelse från Anna Karolina Fürstenhoff (KD)  av 
uppdrag som ledamot i gymnasienämnden och 
eventuellt fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Anna Karolina Fürstenhoff (KD) befrias från uppdraget som ledamot i 

gymnasienämnden. 

2. Till ny ledamot i gymnasienämnden för perioden fram till 2026-12-31 utses 

Emma Lindgren (KD). 

Sammanfattning 

Anna Karolina Fürstenhoff (KD) har avsagt sig uppdraget som ledamot i 
gymnasienämnden. 

Beslutsunderlag 
Avsägelse från Anna Karolina Fürstenhoff  

____________________________________________________________________
__________ 

Beslutet sänds till 
Anna Karolina Fürstenhoff 

Emma Lindgren 

Gymnasienämnden 
Förvaltningen support och lokaler, lönecenter förtroendevalda 

Kommunstyrelsens sekretariat, ansvariga för Troman 
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§ 41 Dnr KS 2023-000018 102 

Avsägelse från Emma Lindgren (KD) av uppdraget 
som ledamot i valnämnden och eventuellt 
fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Emma Lindgren (KD) befrias från uppdraget som ledamot i valnämnden. 

2. Till ny ledamot i valnämnden för perioden fram till 2026-12-31 utses Olav 
Eriksson (KD). 

Sammanfattning 
Emma Lindgren (KD) har avsagt sig uppdraget som ledamot i valnämnden. 

Beslutsunderlag 
Avsägelse från Emma Lindgren 

____________________________________________________________________
__________ 

Beslutet sänds till 
Emma Lindgren 

Olav Eriksson 
Valnämnden 

Förvaltningen support och lokaler, lönecenter förtroendevalda 

Kommunstyrelsens sekretariat, ansvariga för Troman 
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§ 42 Dnr KS 2023-000025 102 

Avsägelse från Roland Östlund (SD) av uppdraget 
som ersättare i kommunfullmäktige 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Roland Östlund (SD) befrias från uppdraget som ersättare i 

kommunfullmäktige.  

2. Kommunfullmäktige anhåller hos Länsstyrelsen om ny sammanräkning för 

att utse ny ersättare i kommunfullmäktige. 

Sammanfattning 
Roland Östlund (SD) har avsagt sig uppdraget som ersättare i kommunfullmäktige.  

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Roland Östlund 
____________________________________________________________________

__________ 

Beslutet sänds till 
Roland Östlund 

Förvaltningen support och lokaler, lönecenter förtroendevalda 
Kommunstyrelsens sekretariat, ansvariga för Troman 
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§ 43 Dnr KS 2023-000096 102 

Avsägelse från Gabriella Engdahl Lindell (M) av 
uppdraget som ersättare i kulturnämnden och 
eventuellt fyllnadsval 

Kommunfullmäktiges beslut 
1. Gabriella Engdahl Lindell (M) befrias från uppdraget som ersättare i 

kulturnämnden. 

2. Fyllnadsval förrättas vid ett senare tillfälle. 

Sammanfattning 
Gabriella Engdahl Lindell (M) har avsagt sig uppdraget som ersättare i 

kulturnämnden. 

Beslutsunderlag 

Avsägelse från Gabriella Engdahl Lindell 
____________________________________________________________________

__________ 

Beslutet sänds till 

Gabriella Engdahl Lindell 
Kulturnämnden 

Förvaltningen support och lokaler, lönecenter förtroendevalda 

Kommunstyrelsens sekretariat, ansvariga för Troman 
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§ 44 Dnr KS 2022-000373 600 

Motion av Andreas Löwenhöök (M) om aktivt skolval 
för alla (19/22) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen avslås. 

Inlägg 
Andreas Löwenhöök (M), Fredrik Stenberg (S), Filip Palukka (V) samt Christina 

Soldan (L) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Andreas Löwenhöök (M) har inkommit med en 
motion i vilken föreslås att Skellefteå kommun inför ett aktivt skolval för alla 

(beslutspunkt 1); att för- och grundskolenämnden får i uppdrag att ta fram regler 
och riktlinjer för det aktiva skolvalet (beslutspunkt 2); att  elever och föräldrar, inför 

skolvalet, ska ges utförlig och jämförande information om utbudet av skolor 

(beslutspunkt 3); att för- och grundskolenämnden får i uppdrag utreda på vilket 
sätt skolskjutsreglerna kan förändras så att valfriheten främjas och att 

möjligheterna till skolskjuts, vid val av en skola långt ifrån hemmet, kan förbättras 
– oavsett huvudman för den valda skolan (beslutspunkt 4); samt att för- och 

grundskolenämnden får i uppdrag utreda förutsättningarna för att införa ett 

transparent och gemensamt administrerat kösystem till alla skolor i Skellefteå 
kommun – fristående såväl som kommunala (beslutspunkt 5). 

För- och grundskolenämnden beslutade 2022-09-21 § 93 att motionen avslås med 
hänvisning till att skolval redan finns i Skellefteå kommun och att detta förslag bara 

skulle vara möjligt att genomföra med betydande tillskott för ökad 
skolskjutskostnad och administration. Motionens förslag om antagning förutsätter 

att alla huvudmän accepterar det och så är inte fallet vilket också innebär att 

motionen faller på sin egen orimlighet. För- och grundskolenämnden motsätter sig 
principen om köer till skolor och är förespråkare av ett gemensamt skolvalssystem 

men det behöver beslutas i riksdagen för att gälla alla huvudmän. Nämndens 
bedömning är att om kommunfullmäktige skulle bifalla motionen vore det inte 

förenligt med att förvalta skattepengar på ett effektivt sätt. 

Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att motionen avslås. 

Andreas Löwenhöök (M) samt Christina Soldan (L) yrkar bifall till motionen. 

Fredrik Stenberg (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden ställen proposition på kommunstyrelsens förslag samt Andreas 
Löwenhööks m fl yrkande, och finner att kommunfullmäktige beslutar enligt 

kommunstyrelsens förslag.  

Votering begärs och verkställs enligt följande godkända voteringsproposition: "Den 

som stöder kommunstyrelsens förslag röstar ja, den som stöder Andreas 

Löwenhööks m fl yrkande röstar nej." 
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Omröstningsresultat 
Vid omröstningen avges 43 ja-röster och 22 nej-röster. Hur var och en röstat 

framgår av till denna paragraf bifogade förteckning. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2022-12-13 § 389 
Protokoll, kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-11-29 § 374 

Protokoll, för- och grundskolenämnden 2022-09-21 § 93 
Tjänsteskrivelse, utbildning och arbetsmarknad 2022-09-06 

Motion 19/22 
____________________________________________________________________

______________Beslutet sänds till 
För- och grundskolenämnden 
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Voteringsförteckning § 44 
Ja röstar: 

Anna Lundström (S), Annika Bray (S), Annamaria Hedlund (S), Daniel Envall (S), 
Carina Lillbacka (S), Elisabeth Lundström (S), Evelina Fahlesson (S), Felicia 

Lundmark (S), Solveig Widmark Andersson (S), Iosif Karambotis (S), Isak Rådahl 
(S), Kamel Mnad (S), Kenneth Fahlesson (S), Lorents Burman (S), Magnus Nilsson 

(S), Malin Berglund (S), Jasmin Ravaghi (S), Martin Hedqvist (S), Mats Ekman (S), 
Sara Keisu-Lundh (S), Ann Åström (S), Daniel Sjögren (S), Lars Lundmark (S), 

Fredrik Stenberg (S), Kevin Stenberg (S), Kristin Lundmark (S), Peter Stensmar (S), 

Tomas Teglund (S), 
Tony Rönnqvist SD), Pär Sehlstedt (SD), 

Carina Sundbom (C), Pär Brubäcken (C), Ann-Sofi Burström (C), Kjell Bergmark (C), 
Kornelia Paulander (C), Mirjam Abrahamsson (C),  

Filip Palukka (V), Joakim Wallström (V), Maria Karlsson (V), Weidan Gong (V), Lova 

Torstensson (V), 
Monica Lindow (MP), Linnea Öhman (MP). 

 
Nej röstar: 

Andreas Löwenhöök (M), Anette Lindgren (M), Henry Andersson (M), Kaisa Edström 

(M), Kjell Lindström (M), Annette Lundqvist (M), Sinikka Lindquist (M), Helen 
Lundmark (M), Johan Söderberg (M), Per-Ivar Skogqvist (M), Viktoria Sundin (M), 

Elisabeth Lundqvist (SD), Magnus Bergmark (SD), Markku Abrahamsson (SD), 
Henrik Öhman (SD), Mattias Gadd (SD), 

Andrea Boman (KD), Frida Löfroth (KD), Lena Forman (KD), Per Boström (KD), 
Christina Soldan (L), Jens Wennberg (L),  
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§ 45 Dnr KS 2022-000510 107 

Motion av Linnea Öhman (MP) och Hans 
Brettschneider (MP) om att öka det hyggesfria 
skogsbruket på Skellefteå krafts skogsmarker 
(22/22) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionen är, med hänvisning till kommunledningskontorets yttrande, att 
betrakta som besvarad. 

2. Motionen föranleder inte någon ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges 

sida. 

Inlägg 

Linnea Öhman (MP), Joakim Wallström (V), Lorents Burman (S) samt Henry 
Andersson (M) yttrar sig. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktigeledamöterna Linnea Öhman (MP) och Hans Brettschneider (MP) 

har inkommit med en motion i vilken föreslås att kommunfullmäktige uppdrar till 
kommunstyrelsen att upprätta ett förslag till ägardirektiv till Skellefteå Kraft AB där 

Skellefteå Kraft uppmanas att öka andelen hyggesfritt brukad skogsmark 
(beslutspunkt 1); att kommunfullmäktige uppdrar till kommunstyrelsen att upprätta 

ett förslag till ägardirektiv till Skellefteå Kraft AB där Skellefteå Kraft uppmanas att 

ta fram en plan för hur majoriteten av den brukade skogsmark som ägs av 
Skellefteå Kraft på lång sikt ska ställas om till ett hyggesfritt skogsbruk 

(beslutspunkt 2); samt att kommunfullmäktige uppdrar till kommunstyrelsen att 
upprätta ett förslag till ägardirektiv till Skellefteå Kraft AB där Skellefteå Kraft 

uppmanas att samverka med Region Västerbotten, länsstyrelsen och övriga aktörer 

för att bidra till utvecklingen av hyggesfria skogsbruksmetoder anpassade för 
Västerbottens klimat (beslutspunkt 3). 

Kommunledningskontoret har kontaktat Skellefteå Kraft och bett bolaget att 
inkomma med ett yttrande över motionen, och att de beskriver hur bolaget arbetar 

med sitt skogsbruk av sina skogar, samt en beskrivning av de konsekvenser som 
bolaget ser av motionens föreslagna förändringar. Skellefteå Kraft menar att 

schematiskt gå över helt till kalhyggesfria metoder vore med bolagets synsätt inte 

en bra lösning, bolagets intäkt från skogsbruket skulle dessutom radikalt minska. 
Bolaget menar vidare att för att skapa en biologisk mångfald så krävs även en 

mångfald av skogliga åtgärder varav kalhyggesfritt är ett verktyg av många. 
Kalhyggesfritt skogsbruk i sig löser inte problemen med brist på död ved eller 

frånvaron av riktigt gamla träd och brandpåverkade skogar. För lövskogar har 

kalhyggesfritt skogsbruk till och med en negativ effekt då de ofta behöver 
intensivare naturvärdesstärkande metoder som syftar till att gynna lövet så att inte 

granen tar över. 

När det gäller ägardirektivet så menar bolaget att det specificeras idag väldigt lite 

detaljer kring hur verksamheterna operativt ska bedrivas, det är upp till bolaget att 
försöka följa de generella principerna och skapa operativa planer. Skellefteå Kraft 

tycker att det vore konstigt om denna fråga hanterades på ett unikt sätt. De anser 

att ägardirektivet som det är skrivet idag stöder arbetet med att öka det 
kalhyggesfria skogsbruket på våra marker. 

Kommunledningskontoret håller med Skellefteå Kraft gällande ägardirektivets 
utformning. Att ägaren specifikt skulle detaljstyra skogsförvaltningen, som är en 

komplex fråga med många olika alternativa synsätt, vore mindre bra. Ingenting i 
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dagens ägardirektiv hindrar bolaget från att hantera sitt skogsinnehav på det sätt 
som motionen föreslår.  

Skellefteå krafts skog och markförvaltningen sköts av Förvaltningsservice som är en 
avdelning inom affärsområdet Infraservice. De har totalt sju medarbetare i den 

gruppen som arbetar med markfrågor. Kommunledningskontoret anser att bolaget 

har den kompetens som erfordras för att självständigt hantera de frågor som rör ett 
hållbart skogsbruk, i olika dimensioner. 

Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att motionen är, med hänvisning till 

kommunledningskontorets yttrande, att betrakta som besvarad (beslutspunkt 1); 
samt att motionen föranleder inte någon ytterligare åtgärd från 

kommunfullmäktiges sida (beslutspunkt 2). 

Linnea Öhman (MP) yrkar bifall till motionen.  

Joakim Wallström (V) yrkar bifall till motionens beslutspunkt 1, att motionens 

beslutspunkt 2 skall anses som besvarad samt att motionens beslutspunkt 3 skall 
avslås. 

Lorents Burman (S) samt Henry Andersson (M) yrkar bifall till kommunstyrelsen 
förslag. 

Beslutsgång - övergripande 
Ordföranden ställer proposition på kommunstyrelsens förslag, Linnea Öhmans 

yrkande samt Joakim Wallströms yrkande var för sig, och finner att 
kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  

Votering begärs varvid ordföranden meddelar att kommunstyrelsens förslag utses 

till huvudförslag. Linnea Öhmans yrkande kommer att ställas mot Joakim 
Wallströms yrkande, det vinnande yrkandet kommer att ställas mot 

kommunstyrelsens förslag. Denna propositionsordning godkänns. 

Beslutsgång 1 

Votering verkställs enligt följande godkända voteringsproposition: "Den som stöder 
Joakim Wallströms yrkande röstar ja, den som stöder Linnea Öhmans yrkande 

röstar nej." 

Omröstningsresultat 1 
Vid omröstningen avges 6 ja-röster och 2 nej-röster, 57 ledamöter avstår från att 
rösta. Hur var och en röstat framgår av till denna paragraf bifogade förteckning. 

Beslutsgång 2 
Votering verkställs enligt följande godkända voteringsproposition: "Den som stöder 

kommunstyrelsens förslag röstar ja, den som stöder Linnea Öhmans yrkande röstar 

nej." 

Omröstningsresultat 2 

Vid omröstningen avges 58 ja-röster och 5 nej-röster, 2 ledamöter avstår från att 
rösta. Hur var och en röstat framgår av till denna paragraf bifogade förteckning. 

Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunstyrelsen 2022-12-13 § 390 

Protokoll, kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-11-29 § 375 
Tjänsteskrivelse, kommunledningskontoret 2022-10-12 



SKELLEFTEÅ KOMMUN 
Kommunfullmäktige 

PROTOKOLL 
2023-01-31 

86 (111) 

 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

  

 

Yttrande Skellefteå Kraft 2022-10-06 
Motion 22/22 

____________________________________________________________________
________ 

Beslutet sänds till 
Hans Brettschneider 

Skellefteå Kraft AB 
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Voteringsförteckning § 44 Omröstningsresultat 1 
Ja röstar: 

Elisabeth Lundström (S), 
Filip Palukka (V), Joakim Wallström (V), Maria Karlsson (V), Weidan Gong (V), Lova 

Torstensson (V). 
 

Nej röstar: 
Monica Lindow (MP), Linnea Öhman (MP). 

 

Avstår: 
Anna Lundström (S), Annika Bray (S), Annamaria Hedlund (S), Daniel Envall (S), 

Carina Lillbacka (S),Fredrik Lundberg (S), Felicia Lundmark (S), Solveig Widmark 
Andersson (S), Iosif Karambotis (S), Isak Rådahl (S), Kamel Mnad (S), Kenneth 

Fahlesson (S), Lorents Burman (S), Magnus Nilsson (S), Malin Berglund (S), Jasmin 

Ravaghi (S), Martin Hedqvist (S), Mats Ekman (S), Sara Keisu-Lundh (S),  Ann 
Åström (S), Daniel Sjögren (S), Lars Lundmark (S), Fredrik Stenberg (S), Kevin 

Stenberg (S), Kristin Lundmark (S), Peter Stensmar (S), Tomas Teglund (S), 
Andreas Löwenhöök (M), Anette Lindgren (M), Henry Andersson (M), Kaisa Edström 

(M), Kjell Lindström (M), Annette Lundqvist (M), Sinikka Lindquist (M), Helen 

Lundmark (M), Mikael Nöjd (M), Per-Ivar Skogqvist (M), Viktoria Sundin (M), 
Elisabeth Lundqvist (SD), Magnus Bergmark (SD), Tony Rönnqvist SD), Markku 

Abrahamsson (SD), Pär Sehlstedt (SD), Henrik Öhman (SD), Mattias Gadd (SD), 
Carina Sundbom (C), Pär Brubäcken (C), Ann-Sofi Burström (C), Kjell Bergmark (C), 

Kornelia Paulander (C), Mirjam Abrahamsson (C), 
Andrea Boman (KD), Frida Löfroth (KD), Emma Lindgren (KD), Per Boström (KD), 

Christina Soldan (L), Jens Wennberg (L). 
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Voteringsförteckning § 44 Omröstningsresultat 2 
Ja röstar: 

Anna Lundström (S), Annika Bray (S), Annamaria Hedlund (S), Daniel Envall (S), 
Carina Lillbacka (S), Elisabeth Lundström (S), Fredrik Lundberg (S), Felicia 

Lundmark (S), Solveig Widmark Andersson (S), Iosif Karambotis (S), Isak Rådahl 
(S), Kamel Mnad (S), Kenneth Fahlesson (S), Lorents Burman (S), Magnus Nilsson 

(S), Malin Berglund (S), Jasmin Ravaghi (S), Martin Hedqvist (S), Mats Ekman (S), 
Sara Keisu-Lundh (S), Ann Åström (S), Daniel Sjögren (S), Lars Lundmark (S), 

Fredrik Stenberg (S), Kevin Stenberg (S), Kristin Lundmark (S), Peter Stensmar (S), 

Tomas Teglund (S), 
Andreas Löwenhöök (M), Anette Lindgren (M), Henry Andersson (M), Kaisa Edström 

(M), Kjell Lindström (M), Annette Lundqvist (M), Sinikka Lindquist (M), Helen 
Lundmark (M), Mikael Nöjd (M), Per-Ivar Skogqvist (M), Viktoria Sundin (M), 

Elisabeth Lundqvist (SD), Magnus Bergmark (SD), Tony Rönnqvist SD), Markku 

Abrahamsson (SD), Pär Sehlstedt (SD), Henrik Öhman (SD), Mattias Gadd (SD), 
Carina Sundbom (C), Pär Brubäcken (C), Ann-Sofi Burström (C), Kjell Bergmark (C), 

Kornelia Paulander (C), Mirjam Abrahamsson (C), 
Andrea Boman (KD), Frida Löfroth (KD), Emma Lindgren (KD), Per Boström (KD), 

Christina Soldan (L), Jens Wennberg (L). 

 
Nej röstar: 

Filip Palukka (V), Joakim Wallström (V), Maria Karlsson (V), Weidan Gong (V), Lova 
Torstensson (V). 

 
Avstår: 

Monica Lindow (MP), Linnea Öhman (MP). 
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§ 46 Dnr KS 2020-000680 259 

Motion av Carina Sundbom (C) och Maria Bernsson 
(C) om att underlätta byggande i kommundelarna 
(27/20) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen är, med hänvisning till kommunledningskontorets yttrande, att betrakta 

som bifallen. 

Inlägg 

Carina Sundbom (C) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamöterna Carina Sundbom (C) samt Maria Bernsson (C) har 
inkommit med en motion i vilken föreslås att tomter som finns färdiga för 

bostadsbyggande i våra kommundelar och serviceorter kommuniceras till 
allmänheten och bostadsföretag (beslutspunkt 1); samt att nya tomter för 

bostadsbyggande i våra kommundelar och serviceorter kommuniceras till 
allmänheten och bostadsföretag (beslutspunkt 2).  

Kommunledningskontoret anför att behoven ökar och aktiviteten är betydligt större 

än tidigare. Samtidigt konstateras att kommunen redan har många färdiga tomter, 
vilket framgår av kommunens hemsida liksom att det också finns planberedskap för 

att skapa fler tomter. Vidare ska samtliga äldre fördjupade översiktsplaner för 
tätorterna förnyas. 

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2020-12-01 § 423 att ärendet 

återremitteras till kommunledningskontoret för kontakt med motionärerna inför 
upprättande av motionssvar. 

Kommunledningskontoret upprättade därefter ett nytt yttrande.  

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2021-05-10 § 187 att ärendet 

återremitteras till kommunledningskontoret för kompletteringar med uppgift om 
pågående aktiviteter. 

Kommunledningskontoret redovisar som komplettering att just nu pågår arbete 

med ett stort antal översiktsplaner som berör stora delar av kommunen 
(Skelleftedalen, Bureå, Boliden, Jörn, Kåge, Byske och landsbygden). Intentionen är 

att skapa underlag för ett omfattande bostadsbyggande på olika platser i 
kommunen. Flera bostadsbyggnadsprojekt pågår också, främst i Skellefteå men 

också i Ursviken, Skelleftehamn, Örviken, Bureå, Burträsk, Kåge och Byske   m fl. 

Detta kommuniceras också med kommuninvånare och bostadsföretag på ett antal 
olika sätt. Mot den bakgrunden kan motionens syfte anses vara uppfyllt. 
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Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att motionen är, med hänvisning till 

kommunledningskontorets yttrande, att betrakta som bifallen. 

Carina Sundbom (C) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 

kommunfullmäktiges beslut. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2022-12-13 § 391 
Protokoll, kommunstyrelsens arbetsutskott 2022-11-29 § 376 

Protokoll, kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-12-01 § 423 
Tjänsteskrivelse, kommunledningskontoret 2020-11-16 

Motion 27/20 

____________________________________________________________________

______________Beslutet sänd till 
Kommunledningskontoret, samhällsutveckling 
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§ 47 Dnr KS 2022-000109 210 

Motion av Markku Abrahamsson (SD), Magnus 
Bergmark (SD), Linda Strandberg (SD), Roland 
Östlund (SD) och Marcus Sehlstedt (SD) om att 
fastställa en kommunal arkitekturpolicy (3/22) 

Kommunfullmäktiges beslut 

1. Motionen är, med hänvisning till bygg- och miljönämndens yttrande, att 
betrakta som besvarad. 

2. Motionen föranleder inte någon ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges 

sida. 

Inlägg 

Felicia Lundmark (S), Markku Abrahamsson (SD) samt Andreas Löwenhöök (M)  

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamöterna Markku Abrahamsson (SD), Magnus Bergmark 
(SD), Linda Strandberg (SD), Roland Östlund (SD) och Marcus Sehlstedt (SD) har 

inkommit med en motion i vilken föreslås att  kommunen intensifierar arbetet med 
att ta fram en arkitekturpolicy och så snart som möjligt presenterar ett utkast för 

kommunstyrelsen (beslutspunkt 1); samt att arkitekturpolicyn ska vara 
kommunövergripande i så hög omfattning som möjligt, men att sekundära 

arkitekturpolicys kan upprättas för delar av kommunen som har allt för ojämförbara 

och annorlunda/unika villkor och förutsättningar (beslutspunkt 2). 

Bygg- och miljönämnden beslutade 2022-09-22 § 226 att nämnden ställer sig inför 

det fortsatta arbetet med arkitekturpolicy bakom förvaltningens definition av 
arkitektur som en bred disciplin med många aspekter och många olika stiluttryck. 

Yrkanden 
Kommunstyrelsen föreslår att motionen är, med hänvisning till bygg- och 

miljönämndens yttrande, att betrakta som besvarad (beslutspunkt 1); samt att 
motionen föranleder inte någon ytterligare åtgärd från kommunfullmäktiges sida 

(beslutspunkt 2). 

Felicia Lundmark (S), Markku Abrahamsson (SD) samt Andreas Löwenhöök (M) 
yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Beslutsgång 
Ordföranden finner att det enbart finns ett förslag till beslut, vilket också blir 

kommunfullmäktiges beslut. 

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunstyrelsen 2022-12-13 § 392 
Protokoll, bygg- och miljönämnden 2022-09-22 

Tjänsteskrivelse, förvaltningen samhällsbyggnad 2022-08-31 

Motion 3/22 
____________________________________________________________________

______________Beslutet sänd till 
Linda Strandberg 

Roland Östlund 

Bygg- och miljönämnden 
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§ 48 Dnr KS 2022-000246 050 

Motion av Daniel Envall (S) om krav för en hållbar 
byggmarknad (13/22) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendet återremitteras till nämnden för support och lokaler med anmodan att 

nämnden utreder och presenterar konsekvenserna av ett bifall på motionen. 

Inlägg 

Daniel Envall (S), Per Boström (KD), Markku Abrahamsson (SD), Christina Soldan 
(L), Carina Sundbom (C), Tomas Teglund (S), Andreas Löwenhöök (M), Joakim 

Wallström (V) samt Sara Keisu-Lundh (S) yttrar sig. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Daniel Enwall (S) har inkommit med en motion i 
vilken föreslås att Skellefteå kommun endast tillåter underentreprenörer i max två 

led (beslutspunkt 1); att  Skellefteå kommun ställer krav på yrkeskompetens 

(beslutspunkt 2); att majoriteten på entreprenaden innehar yrkesbevis/ förarbevis 
(beslutspunkt 3); att Skellefteå kommun ställer krav på företagsmärkta kläder inom 

arbetsplatsen (beslutspunkt 4); samt att Skellefteå kommun har möjlighet till viten 
samt hävningsrätt där man bryter mot dom tidigare attsatserna (beslutspunkt 5). 

Nämnden för support och lokaler 2022-06-08 § 75 beslutade att översända ett 

yttrande enligt vilket I samband med entreprenadupphandlingar så ställs det krav 
på företagsmärkta kläder, att man har yrkeskompetens för uppdraget samt 

erforderliga yrkesbevis/förarbevis. Vidare så finns det möjlighet till viten om 
entreprenören inte fullföljer det som man kommit överens om. 

Vad gäller att tillåta underentreprenörer i max två led tolkar nämnden det som att 
Entreprenör anlitar Underentreprenör nummer 1 som i sin tur kan anlita 

Underentreprenör nummer 2. Entreprenör kan anlita hur många Underentreprenör 

1 som den anser sig behöva. Utifrån den tolkningen anser nämnden för support och 
lokaler att förslaget är positivt, dock bör det närmare undersökas hur det kan följas 

upp på alla entreprenader innan det ställs som ett absolut krav. 

Samhällsbyggnadsnämnden beslutade 2022-10-17 § 190 att föreslå att nämnden 

för support och lokaler får i uppdrag att göra en utredning om vilka krav som ska 

ställas vid upphandling för underentreprenörer. 

Yrkanden 

Kommunstyrelsen föreslår att motionen bifalls. 

Daniel Envall (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag.  

Per Boström (KD), Markku Abrahamsson (SD), Christina Soldan (L), Carina 
Sundbom (C) samt Andreas Löwenhöök (M) yrkar att ärendet återremitteras till 

nämnden för support och lokaler med anmodan att nämnden utreder och 
presenterar konsekvenserna av ett bifall på motionen. 

Daniel Envall (S), Tomas Teglund (S) samt Joakim Wallström (V) yrkar att ärendet 

skall avgöras vid dagens sammanträde. 

Beslutsgång 

Ordföranden ställer proposition på Per Boströms yrkande om återremiss, och finner 
att kommunfullmäktige beslutar att ärendet skall avgöras vid dagens sammanträde. 
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Votering begärs och verkställs enligt följande godkända voteringsproposition: "Den 
som stöder att ärendet skall avgöras vid dagens sammanträde röstar ja, den som 

stöder Per Boströms m fl yrkande om återremiss röstar nej." 

Omröstningsresultat 

Vid omröstningen avges 33 ja-röster och 31 nej-röster, 1 ledamot är frånvarande. 
Hur var och en röstat framgår av till denna paragraf bifogade förteckning. 

Kommunfullmäktige har därmed, med hänvisning till bestämmelserna i 5 kap 50 § 
Kommunallagen, beslutat att ärendet skall avgöras. 

Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunstyrelsen 2022-12-13 § 393 

Protokoll, samhällsbyggnadsnämnden 2022-10-17 § 190 

Tjänsteskrivelse, förvaltningen samhällsbyggnad 2022-09-01 
Protokoll, nämnden för support och lokaler 2022-06-08 § 75 

Tjänsteskrivelse, förvaltningen support och lokaler 2022-06-01 
Motion 13/22 

____________________________________________________________________

_______ 

Beslutet sänds till 
Nämnden för support och lokaler 

Samhällsbyggnadsnämnden 
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Voteringsförteckning § 48 
Ja röstar: 

Anna Lundström (S), Annika Bray (S), Annamaria Hedlund (S), Daniel Envall (S), 
Carina Lillbacka (S), Elisabeth Lundström (S), Fredrik Lundberg (S), Felicia 

Lundmark (S), Solveig Widmark Andersson (S), Iosif Karambotis (S), Isak Rådahl 
(S), Kamel Mnad (S), Kenneth Fahlesson (S), Lorents Burman (S), Magnus Nilsson 

(S), Malin Berglund (S), Jasmin Ravaghi (S), Martin Hedqvist (S), Mats Ekman (S), 
Sara Keisu-Lundh (S), Ann Åström (S), Daniel Sjögren (S), Lars Lundmark (S), 

Fredrik Stenberg (S), Kevin Stenberg (S), Kristin Lundmark (S), Peter Stensmar (S), 

Tomas Teglund (S), 
Filip Palukka (V), Joakim Wallström (V), Maria Karlsson (V), Weidan Gong (V), Lova 

Torstensson (V). 
 

 

Nej röstar: 
Andreas Löwenhöök (M), Anette Lindgren (M), Henry Andersson (M), Kaisa Edström 

(M), Kjell Lindström (M), Annette Lundqvist (M), Sinikka Lindquist (M), Helen 
Lundmark (M), Mikael Nöjd (M), Per-Ivar Skogqvist (M), Viktoria Sundin (M), 

Elisabeth Lundqvist (SD), Magnus Bergmark (SD), Tony Rönnqvist SD), Markku 

Abrahamsson (SD), Pär Sehlstedt (SD), Henrik Öhman (SD), Mattias Gadd (SD), 
Carina Sundbom (C), Pär Brubäcken (C), Ann-Sofi Burström (C), Kjell Bergmark (C), 

Kornelia Paulander (C), Mirjam Abrahamsson (C), 
Andrea Boman (KD), Frida Löfroth (KD), Emma Lindgren (KD), Per Boström (KD), 

Christina Soldan (L), Jens Wennberg (L),  
Monica Lindow (MP), 

 

Frånvarande: 
Linnea Öhman (MP). 
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§ 49 Dnr KS 2023-000039 101 

Anmälan av delegationsbeslut 

Bygg- och miljönämnden 
Dnr 2022-000753  214 

Beslut 2022-11-17 § 300 Detaljplan för korsningen Mullbergsvägen/Grenvägen/Väg 

372 inom stadsdelarna Norrböle och Älvsbacka 

Dnr 2023-000005  214 

Beslut 2022-12-15 § 334 Detaljplan för ny sträckning av Nordlandergatan m m 
inom stadsdelarna Prästbordet och Norrböle 

Dnr 2023-000002  214 
Beslut 2022-12-15 § 332 Detaljplan för bostadsområdet Backen inom stadsdelen 

Sunnanå 

Samhällsbyggnadsnämnden 
Dnr 2022-000818  170 

Beslut 2022-12-12 § 233 Räddningstjänstens taxa med uppräkning enligt prisindex 
för kommunal verksamhet 

____________________________________________________________________
_____________ 
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§ 50 Dnr KS 2023-000037 101 

Remisser 

Sammanfattning 
Dnr 2022-000778  317 

Motion av Andreas Löwenhöök (M), Carina Sundbom (C), Per Boström (KD) och 

Christina Soldan (L) om trygghetsperspektiv i belysningspolicyn (29/22) 
____________________________________________________________________

______________ 
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§ 51 Dnr KS 2023-000038 101 

Delgivningar 

Dnr 2023-000007  007 

Revisionsrapport "Granskning av systematiskt kvalitetsarbete för grundskolan samt 
förskolan" 

Dnr 2023-000008  102 
Kommunfullmäktige i Malå kommun 2022-12-05 § 56 Val av ledamot och ersättare i 

gemensam överförmyndarnämnd 

Dnr 2022-000764  730 
Nämnden för support och lokalers beslut 2022-11-16 § 125 Uppföljningsmetod för 

uppföljning av Skellefteås funktionshinderspolitiska strategi "Ett Skellefteå för alla" 

Dnr 2022-000798  007 

Revisionsrapport "Granskning av personalnämndens arbete med 
kompetensförsörjning" 

Dnr 2022-000811  102 

Kommunfullmäktige i Malå kommun 2022-12-05 § 54 Val av ledamot och ersättare i 
gemensam nämnd för drift av personalsystem 

Dnr 2022-000827  102 
Kommunfullmäktige i Norsjö kommun 2022-12-12 § 104 Val av ledamot och 

ersättare i gemensam nämnd för drift av personalsystem 

Dnr 2022-000827  102 
Kommunfullmäktige i Norsjö kommun 2022-12-12 § 105 Val av ledamot och 

ersättare i gemensam överförmyndarnämnd 

Dnr 2023-000052  102 

Kommunfullmäktige i Arjeplogs kommun 2022-12-12 § 108 val av ledamot och 
ersättare i gemensam överförmyndarnämnd 

____________________________________________________________________

_____________ 
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§ 52 Dnr KS 2023-000064 310 

Interpellation om jourverksamheten under 
storhelger gällande snöröjning och träd över vägar, 
av Jens Wennberg (L) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendet bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2023-02-28, med 

hänvisning till kommunfullmäktiges arbetsordning 5 §. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Jens Wennberg (L) har ställt följande interpellation 
till samhällsbyggnadsnämndens ordförande: 

"Under nyårshelgen firade vi den det nya året i Tallträsk. Vädret var på 
Nyårsaftonen i inlandet mycket snöigt med tung blöt snö. När vi åkte dit var det på 

sträckan Vitvattnet-Tallträsk flera träd som hade blåst ner över vägen och många 
var de träd som var på väg att lägga sig över denna väg. Vilket gjorde vägen i det 

närmaste ofarbar. Vi kontaktade SOS alarmering för att få ut snöröjning och de 

som kunde ta hand om träden efter vägen. Den operatör som svarade satt i 
Västerås. Hon hade ingen som helst lokalkännedom. Efter många om och men så 

fick vi henne att ta kontakt med jouren på Skellefteå kommun. Han var nerring av 
ärenden. Och fick lov att prioritera vad de skulle göra. Det utlovades att vägen i alla 

fall till att börja med skulle plogas. Så skedde inte och ingen röjning av fallna träd 

eller under natten eller på nyårsdagen. Det finns otaliga exempel på där samtal till 
SOS alarmering inte har fungerat pga stora brister i lokalkännedom.  Detta väcker 

många tankar, funderingar.  

Med anledning av detta ställer jag följande frågor till samhällsbyggnadsnämnden 

ordförande Sara Keisu-Lundh (S): 

 Hur ser Skellefteå kommuns beredskap ut under storhelger, helger? 

 Kan det finns skäl att titta över Kommunens beredskapsorganisation under 

helgerna? " 

Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning 5 § skall sammanträde avslutas senast kl. 

17.00.  

____________________________________________________________________

_____________ 
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§ 53 Dnr KS 2023-000065 170 

Interpellation om kommunen är nöjd med hur SOS 
alarmering fungerar i Skellefteå, av Jens Wennberg 
(L) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendet bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2023-02-28, med 

hänvisning till kommunfullmäktiges arbetsordning 5 §. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Jens Wennberg (L) har ställt följande interpellation 
till samhällsbyggnadsnämndens ordförande: 

"Under nyårshelgen firade vi den det nya året i Tallträsk. Vädret var på 
Nyårsaftonen i inlandet mycket snöigt med tung blöt snö. När vi åkte dit var det på 

sträckan Vitvattnet-Tallträsk flera träd som hade blåst ner över vägen och många 
var de träd som var på väg att lägga sig över denna väg. Vilket gjorde vägen i det 

närmaste ofarbar. Vi kontaktade SOS alarmering för att få ut snöröjning och de 

som kunde ta hand om träden efter vägen. Den operatör som svarade satt i 
Västerås. Hon hade ingen som helst lokalkännedom. Efter många om och men så 

fick vi henne att ta kontakt med jouren på Skellefteå kommun. Han var nerring av 
ärenden. Och fick lov att prioritera vad de skulle göra. Det utlovades att vägen i alla 

fall till att börja med skulle plogas. Så skedde inte och ingen röjning av fallna träd 

eller under natten eller på nyårsdagen. Det finns otaliga exempel på där samtal till 
SOS alarmering inte har fungerat pga stora brister i lokalkännedom.  Detta väcker 

många tankar, funderingar.  

Med anledning av detta ställer jag följande frågor till samhällsbyggnadsnämnden 

ordförande Sara Keisu-Lundh (S) 

 Är Skellefteå kommun nöjd med hur SOS alarmering fungerar? 

 Förs det någon diskussion om att säga upp avtalet med SOS alarmering i 

dag?" 

Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning 5 § skall sammanträde avslutas senast kl. 

17.00.  

____________________________________________________________________

_____________ 
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§ 54 Dnr KS 2023-000093 501 

Fråga om eventuell försening av Norrbotniabanan, 
av Mats Ekman (S) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendet bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2023-02-28, med 

hänvisning till kommunfullmäktiges arbetsordning 5 §. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Mats Ekman (S) har ställt följande fråga till 
kommunstyrelsens ordförande: 

"Norrbottniabanan som järnvägsprojekt är enskilt den viktigaste 
infrastruktursatsningen för Sverige enligt min mening. Lägger man därtill den nya 

industrialiseringen som pågår nu av historiska mått så borde järnvägen redan varit 

på plats. Tyvärr togs projektet bort av Alliansregeringen 2006. Glädjande nog 
återinfördes projektet i den nationella planen av Löfvens regering. Uppdraget blev 

att färdigställa hela sträckan Umeå-Luleå. Det arbetet ska dessutom intensifieras 
och skyndsamt färdigställas enligt beslut.  

Nu ser jag i media att Norrbottniabanan enligt Trafikverket kan komma att kraftigt 

försenas. Det nämns Luleå 2040 och till Skellefteå 2032. Det talas om 
överklaganden och fördyringar 

Min fråga är därför 

Har Skellefteå kommun fått några signaler om att Norrbotniabanan kommer att 

försenas?" 

Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning 5 § skall sammanträde avslutas senast kl. 
17.00.  

____________________________________________________________________
_____________ 
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§ 55 Dnr KS 2023-000077 020 

Fråga om hur många kommunikatörer är anställda 
hos Skellefteå kommun, av Per Boström (KD) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendet bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2023-02-28, med 

hänvisning till kommunfullmäktiges arbetsordning 5 §. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Per Boström (KD) har ställt följande fråga till 
personalnämndens ordförande: 

"Hur många kommunikatörer, eller personer med liknande titlar som informatör, 
pressekreterare, kommunikationsstrateg, kommunikationschef, ansvarig för 

medborgardialog, webbredaktör, pr-ansvarig, marknadsförare –har Skellefteå 

Kommun anställda?" 

Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning 5 § skall sammanträde avslutas senast kl. 

17.00.  

____________________________________________________________________

_____________ 
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§ 56 Dnr KS 2023-000092 600 

Fråga om brist på förskoleplatser, av Carina 
Sundbom (C) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendet bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2023-02-28, med 

hänvisning till kommunfullmäktiges arbetsordning 5 §. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Carina Sundbom (C) har ställt följande fråga till för- 
och grundskolenämndens ordförande: 

"Skellefteå kommun står inför en stor tillväxt, med målet att bli 90 000 invånare 
2030. Boende och inflyttande på flertalet platser i kommunen saknar däremot 

möjlighet att få förskoleplats i rimlig närhet till hemmet eller arbetsplatsen just nu. 

Förskolorna har inskolningsstopp eftersom de framför allt har problem att rekrytera 
personal. 

I Burträskbygden tvingas vissa föräldrar pendla upp till 20 mil per dag för att lämna 
och hämta sitt barn på ”närmaste” förskola. Det kostar tid, pengar och är varken 

bra för miljön eller trafiksäkerheten.  

Det här är inte bara ett Burträskproblem. Det finns på fler ställen i kommunen. Ska 
föräldrar kunna arbeta så behövs förskoleplatser, och de behövs i hela kommunen 

för att familjer ska kunna få familj, vardag och jobb att fungera. 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande fråga: 

Kommer ni kunna lösa situationen med bristen på förskoleplatser?" 

Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning 5 § skall sammanträde avslutas senast kl. 
17.00.  

____________________________________________________________________
_____________ 
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§ 57 Dnr KS 2023-000070 311 

Fråga om Karlgårdsbrons budget kommer att hållas, 
av Andreas Löwenhöök (M) 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendet bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2023-02-28, med 

hänvisning till kommunfullmäktiges arbetsordning 5 §. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Andreas Löwenhöök (M) har ställt följande fråga till 
samhällsbyggnadsnämndens ordförande: 

"Det finns 300 miljoner kronor avsatt för bygget av Karlgårdsbron (som tidigare 
gick under namnet Centrumbron). 

Redan 2021 aviserades att bron kommer att bli minst 30 miljoner kronor dyrare i 

relation till det antagna anbudet. Den fördyringen ryms inom rambudgeten. 

Nu aviseras att bron försenas i 10 månader, vilket väcker frågor kring ekonomiska 

konsekvenser. 

Jag har därför följande fråga till Samhällsbyggnadsnämndens ordförande, Sara 

Keisu-Lundh (S): 

 Kommer Karlgårdsbrons budget att hålla?" 

Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning 5 § skall sammanträde avslutas senast kl. 
17.00.  

____________________________________________________________________
_____________ 
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§ 58 Dnr KS 2022-000752 311 

Fråga av Christina Soldan om trafiksäkerheten i 
korsningen Slalomvägen-E4 

Kommunfullmäktiges beslut 
Ärendet bordläggs till kommunfullmäktiges sammanträde 2023-02-28, med 

hänvisning till kommunfullmäktiges arbetsordning 5 §. 

Sammanfattning 

Kommunfullmäktigeledamoten Christina Soldan (L) har ställt följande fråga till 
samhällsbyggnadsnämndens ordförande: 

"Korsningen Slalomvägen/E4 är jättefarlig. Trafikolyckor, singelolyckor, 
kollisionsolyckor mellan fordon, mm vid korsningen Slalomvägen/E4:an på Vitberget 

rapporteras med jämnan i lokala tidningar och på SVT. På E4 inom tätorten norr om 

trafikplats Skellefteå (Centrumleden) håller särskilt korsningen mellan Slalomvägen 
och E4 låg trafiksäkerhetsstandard Korsningen ligger i en kurva, vilket påverkar 

siktlängden, den ar reglerad med väjningsplikt och det är tillåtet att svänga vänster 
och korsa trafiken på E4 i en svängande rörelse. Hastigheten på E4 är 70 km/tim, 

vilket gör att skadeföljden blir allvarlig vid sidokollision. Det skriver Trafikverket i en 

Vägutredning från 2018. Liberalerna genom Birgitta Burström lyfte frågan då men 
än har ingen förbättring skett. 

Med anledning av detta vill jag fråga samhällsbyggnadsnämndens ordförande: 

Jobbas det inom nämnden på något sätt för att tillsammans med Trafikverket säkra 

korsningen mellan Slalomvägen och E4? Vad hände med projektet som påbörjades 

för några år sen för att säkra korsningen?" 

Enligt kommunfullmäktiges arbetsordning 5 § skall sammanträde avslutas senast kl. 

17.00.  

____________________________________________________________________

_____________ 



SKELLEFTEÅ KOMMUN 
Kommunfullmäktige 

PROTOKOLL 
2023-01-31 

105 (111) 

 

Justering (sign) Utdragsbestyrkande 

  

 

§ 59 Dnr KS 2022-000754 102 

Fyllnadsval av revisor återstoden av 
mandatperioden 2018-2022 

Kommunfullmäktiges beslut 
Jan-Erik Engman (MP) utses till revisor för återstoden av mandatperioden 2018-

2022, med undantag för valnämnden. 

Jäv 

Annamaria Hedlund (S), Kenneth Fahlesson (S), Lorents Burman (S), Mats Ekman 
(S), Malin Berglund (S), Jasmin Ravaghi (S), Iosif Karambotis (S), Sara Keisu-Lundh 

(S), Carina Lillbacka (S), Felicia Lundmark (S), Kamel Mnad (S), Magnus Nilsson 
(S), Isak Rådahl (S), Daniel Sjögren (S), Fredrik Stenberg (S), Kevin Stenberg (S), 

Peter Stensmar (S), Tomas Teglund (S), Lillian Karlsten (S), Solveig Widmark 

Andersson (S), Kristin Lundmark (S), Lars Lundmark (S), Henry Andersson (M), 
Andreas Löwenhöök (M), Kaisa Edström (M), Kjell Lindström (M), Viktoria Sundin 

(M), Helen Lundmark (M), Sinikka Lindquist (M), Annette Lundqvist (M), Mikael 
Nöjd (M), Carina Sundbom (C), Kjell Bergmark (C), Ann-Sofi Burström (C), Joakim 

Wallström (V), Weidan Gong (V), Filip Palukka (V), Lova Torstensson (V), Maria 

Karlsson (V), Per Boström (KD), Christina Soldan (L) samt Jens Wennberg (L)  
deltar på grund av jäv inte i behandlingen eller beslutet. 

Sammanfattning 
Kommunfullmäktige beslutade 2022-12-06 § 351 dels att befria Toseef Javaid (MP) 

från uppdraget som revisor för mandatperioden 2018-2022, dels att utse Jan-Erik 
Engman (MP) till ny revisor för återstoden av mandatperioden 2018-2022. 

Det har, efter det att valet förrättades, framkommit att Jan-Erik Engman (MP) är 
vald till ersättare i valnämnden för mandatperioden 2018 - 2022, vilket innebär att 

han inte är valbar som revisor. Valet är därmed ogiltigt, och nytt val måste 

förrättas.  

Beslutsunderlag 

Protokoll, kommunfullmäktige 2022-12-06 § 351 

____________________________________________________________________

__________ 

Beslutet sänds till 

Jan-Erik Engman 
Förvaltningen support och lokaler, lönecenter förtroendevalda 

De förtroendevalda revisorerna för mandatperioden 2018 - 2022 
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§ 60 Dnr KS 2022-000721 102 

Fyllnadsval av revisor för mandatperioden 2023-
2026 

Kommunfullmäktiges beslut 
Hans-Erik Persson (V) utses till revisor för mandatperioden 2023-2026, med 

undantag för för- och grundskolenämnden. 

Jäv 

Annamaria Hedlund (S), Kenneth Fahlesson (S), Lorents Burman (S), Mats Ekman 
(S), Malin Berglund (S), Jasmin Ravaghi (S), Iosif Karambotis (S), Sara Keisu-Lundh 

(S), Elisabeth Lundström (S), Carina Lillbacka (S), Felicia Lundmark (S), Kamel 
Mnad (S), Magnus Nilsson (S), Isak Rådahl (S), Daniel Sjögren (S), Fredrik 

Stenberg (S), Kevin Stenberg (S), Peter Stensmar (S), Tomas Teglund (S), Lillian 

Karlsten (S), Solveig Widmark Andersson (S), Kristin Lundmark (S), Lars Lundmark 
(S), Per-Ivar Skogqvist (M), Henry Andersson (M), Andreas Löwenhöök (M), Kaisa 

Edström (M), Kjell Lindström (M), Viktoria Sundin (M), Helen Lundmark (M), Sinikka 
Lindquist (M), Annette Lundqvist (M), Mikael Nöjd (M), Magnus Bergmark (SD), 

Elisabeth Lundqvist (SD), Pär Sehlstedt (SD), Tony Rönnqvist (SD), Mattias Gadd 

(SD), Mirjam Abrahamsson (SD), Carina Sundbom (C), Kornelia Paulander (C), Kjell 
Bergmark (C), Ann-Sofi Burström (C), Joakim Wallström (V), Weidan Gong (V), Filip 

Palukka (V), Lova Torstensson (V), Maria Karlsson (V), Per Boström (KD), Andreas 
Boman (KD), Frida Löfroth (KD), Emma Lindgren (KD), Monica Lindow (MP), 

Christina Soldan (L) samt  Jens Wennberg (L)  deltar på grund av jäv inte i 

behandlingen eller beslutet.  

Sammanfattning 
Kommunfullmäktiges beslutade 2022-12-06 § 338 att utse Hans-Erik Persson (V) till 

revisor för mandatperioden 2022-2026.  

Det har, efter det att valet förrättades, framkommit att en Hans-Erik Persson (V) 
närstående valts till uppdrag i för- och grundskolenämnden, vilket innebär att 

Persson inte är valbar som revisor. Valet är därmed ogltigt, och nytt val måste 
förrättas.  

Beslutsunderlag 
Protokoll, kommunfullmäktige 2022-12-06 § 338 
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Hans-Erik Persson 

Förvaltningen support och lokaler, lönecenter förtroendevalda 

De förtroendevalda revisorerna  
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